



ရတနာပုံ

yadanarbonnews.com

၁၉၉၂ ခုနှစ် ၊ မေလ ၁ ရက် စတင်ထုတ်ဝေသည်။

၁၃၈၅ ခုနှစ် ၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် (၈) ရက် ၊ ကြာသပတေးနေ့ ၊ (4-1-2024) ၊ အတွဲ (၃၂) ၊ အမှတ် (၂၄၉)

ဒို့တာဝန်အရေးသုံးပါး

- ❖ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး။
- ❖ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး။
- ❖ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ်

- လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံးတည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအားမြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- နိုင်ငံတော်၏ပတ်ဝန်းကျင်အနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် NCA ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန်လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဝိုင်းလှည့်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဝိုင်းလှည့်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးချီးမြှင့်



နေပြည်တော် ၈နိုဝင်ဘာ ၃

(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဝိုင်းလှည့်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိဘောလုံးကွင်း၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဝိုင်းလှည့်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝိုင်းလှည့်ကြီး ရဲဝင်းဦး၊ ကောင်စီဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှူးမှ အဆင့်မြင့်တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဝန်ကြီးဌာနများမှ အားကစားအသင်းများအလိုက် အုပ်ချုပ်သူများ၊ နည်းပြများနှင့် အားကစားသမားများ၊ ဝန်ကြီးဌာနများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အားကစားဝါသနာရှင်ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဝိုင်းလှည့်တွင် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့်

စာမျက်နှာ ၂၀ ကော်လံ ၁ ၂

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်
ဝိုင်းလှည့်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်
 ပထမဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်
 လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား
 တံခွန်စိုက်ပေးပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ရတနာပုံ

၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်
အယ်ဒီတာအာဘော်

လွတ်လပ်ရေးအမွေ ကမ္ဘာတည်သရွေ့ လက်တွဲထိန်းသိမ်း

ယနေ့သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ ၇၆ နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ နေ့ထူးနေ့မြတ်မင်္ဂလာအခါသမယဖြစ်ပါသည်။ နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်မျှ တိုင်းတစ်ပါးလက်အောက် ခံသူကျွန်ဘဝတွင် မနေချင်ကြ၍ အမြော်အမြင်ရှိသောခေါင်းဆောင်တို့၏ဦးဆောင်မှု၊ တိုင်းရင်း သားများ ချစ်ကြည်စည်းလုံးညီညွတ်မှုစွမ်းပကားတို့ဖြင့် အမိနိုင်ငံတော်ကိုလွတ်လပ်သော အချုပ်အခြာပိုင်နိုင်ငံတော်အဖြစ် ပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့သည့် အမှတ်ရစရာမြတ်နိုးတန်ဖိုးထားရမည့် နေ့ထူးနေ့မြတ်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် အနော်ရထာ၊ ဘုရင့်နောင်၊ အလောင်းမင်းတရားကြီးတို့လက်ထက်တွင် ဘုရင့် နိုင်ငံတော်အဖြစ် စည်းလုံးညီညွတ်မှုရှိကြသည့်နည်းတူ နိုင်ငံ၏ဂုဏ်ရောင်ထွန်းပြောင်ခဲ့ပါသည်။ ကုန်းဘောင်ခေတ်နှောင်း၌ နိုင်ငံအတွင်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုအားနည်းနေချိန်တွင် ကိုလိုနီနယ်ချဲ့ တို့သည် ကျူးကျော်စစ်သုံးကြိမ်ဆင့်ခွဲပြီးနောက် တစ်နိုင်ငံလုံးသူကျွန်ဘဝကို ရင်နာဖွယ်ရောက်ရှိ ခဲ့ရသည်။

ကိုလိုနီနယ်ချဲ့တို့သည် မြန်မာနိုင်ငံကို နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး အစရှိသောကဏ္ဍအသီးသီး တွင် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ဖိနှိပ်မှုခံရဆဲအပြင် ကုပ်သွေးစုပ်အမြတ်ထုတ်ခြယ်လှယ်ခဲ့ကြသည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံကို ကိုလိုနီသက်ဆိုးရှည်စေရန် တောင်ပေါ်မြေပြန့်သွေးခွဲအုပ်ချုပ်ခဲ့ပြီး တိုင်းရင်း သားညီအစ်ကိုအချင်းချင်းသွေးကွဲအောင် စနစ်တကျသွေးခွဲသပ်လျှို့ဝှက်ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့သောအခြေအနေများတွင် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ ဦးဆောင်မှု၊ တိုင်းရင်း သားညီအစ်ကိုများ၏ သွေးစည်းညီညွတ်မှုတို့ဖြင့် သက်စွန့်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်အတွက် ၁၉၄၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာကို ပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ လွတ်လပ်ရေးရခဲ့ပြီးနောက်ပိုင်းတွင် နယ်ချဲ့တို့၏ သွေးခွဲအုပ်ချုပ်မှုအကျိုး ဆက်က ယနေ့တိုင် ထင်ကျန်နေဆဲဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတွင်း၌ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းပေါင်းစုံ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ရသည့်အပြင် နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လျှောက်လှမ်းရာတွင် ခလုတ်တံသင်းသဖွယ် ဖြစ်ပေါ်နေရသည်။

လွတ်လပ်ရေးဟူသည် နိုင်ငံအတွက် ပြီးပြည့်စုံသော ပန်းတိုင်ရောက်သွားခြင်းမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် အခြေအနေကောင်းဖြစ် ပါသည်။ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ယခုကျရောက်သည့် ၇၆ နှစ် မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့၊ အမျိုးသားဦးတည်ချက်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ် ဝန်းစဉ်များတွင် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအပေါင်း စုစည်းညီညွတ်မှုအားဖြင့် ကျရာတာဝန်အသီးသီးကို ဦးလည်မသုန် ဆက်လက်ထမ်းရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

လွတ်လပ်ရေးဆိုသည်မှာ တန်ဖိုးမထားပါက လျှပ်တစ်ပြက်အတွင်း ဆုံးရှုံးသွားနိုင်ပါသည်။ ဆုံးရှုံးပြီးမှ ပြန်လည်ရယူရန်အတွက် ကြိုးစားရသည့်အခါ နှစ်နှင့်ချီကြာရှည်ပြီး သွေးချွေးများစွာ ရင်းနှီးပေးဆပ်ရတတ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ ကမ္ဘာတည်သရွေ့ အခွန်ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် ရရှိပြီးသော လွတ်လပ်ရေးအမွေကို တိုင်း ရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး စည်းလုံးညီညွတ်စွာ အတူလက်တွဲထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ကြ ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တိုက်တွန်းရေးသားလိုက်ရပါသည်။

မန္တလေး သီရိမာလာကုန်စိမ်းဈေးတွင် တောင်ပေါ်ဒေသမှထွက်ရှိသည့် မုန့်ညင်းဖြူများ အရောင်းအဝယ်ကောင်းနေ

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၃
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အောင် မြေသာစံမြို့နယ် ကမ်းနားလမ်းရှိ သီရိမာလာကုန်စိမ်းဈေးတွင် တောင် ပေါ်ဒေသမှထွက်ရှိသည့် မုန့်ညင်း ဖြူများ အရောင်းအဝယ်ကောင်းနေ ကြောင်း မန္တလေးမြို့မှ အောင်ပွဲခွဲ ပိုင်ရှင် ဦးအောင်မိုးနိုင်က ပြောပြ ၍ သိရသည်။
တောင်ပေါ်ဒေသမှ ထွက်ရှိ သည့် မုန့်ညင်းဖြူများ မန္တလေးမြို့ သီရိမာလာ ကုန်စိမ်းဈေးသို့ တစ်ရက်လျှင် ခြောက်ဘီးကား ငါးစီး မှ ခြောက်စီးထိ ပုံမှန်ဝင်ရောက် လျက်ရှိပြီး လက်ရှိတွင် မုန့်ညင်းဖြူ ဈေးနှုန်းများမှာ ၂၇ ပိဿာဝင် တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၇၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ကောင်းနေ ကြောင်း သိရသည်။
“လက်ရှိမှာတော့ မုန့်ညင်းဖြူ က အဓိကစိုက်ပျိုးတဲ့ တောင်ပေါ် ဒေသတွေတစ် ဝင်ရောက်လာတာ ပါ။ တောင်သူတွေက စိုက်တဲ့သူ နည်းသွားပါတယ်။ ဈေးကိုတော့ ပုံမှန်တစ်ရက်ကို ခြောက်ဘီးကား ငါးစီး၊ ခြောက်စီးဝင်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့ဒေသတွေက ထွက်ရှိမှုမရှိ သေးပါဘူး။ ဈေးကိုဝင်ရောက်လာ တဲ့ ကုန်စိမ်းပစ္စည်းတွေ အရောင်း အဝယ်ကောင်းပါတယ်” ဟု ဦးအောင် (၁၈၅)

မန္တလေးဆိပ်ကမ်းမှ ရန်ကုန်၊ ရွှေကျ၊ ကသာနှင့် ပန်းမော်မြို့တို့သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ကုန်စည်တင်ပို့သည့်ရေယာဉ်အစီးရေ ၈၀ ထိရှိ



မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၃
မန္တလေးဆိပ်ကမ်းမှ ရန်ကုန်၊ ရွှေကျ၊ ကသာနှင့် ပန်းမော်မြို့တို့ သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ကုန်စည် တင်ပို့သည့် ရေယာဉ်အစီးရေ ၈၀ ထိရှိကြောင်း ရေကြောင်းပို့ဆောင် ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်တင်ထွန်းက ပြောပြ၍ သိရသည်။
မန္တလေးဆိပ်ကမ်းမှ ရန်ကုန်၊ ရွှေကျ၊ ကသာနှင့် ပန်းမော်မြို့တို့ သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း တင်ပို့နိုင် ခဲ့သည့် ကုန်တန်ချိန်များမှာ ဘီလပ် မြေ ၃၂၃၇၁ ဒသမ ၉၃ တန်၊ ပြောင်းဆန်တန်ချိန် ၁၈၆၂၄ ဒသမ ၆ တန်၊ ကျောက်စရစ်ကျင်း အရေအတွက်မှာ ၃၁၅၀၊ တင်လဲ ရည်တန် ၈၀၀၊ သကြား ၁၇၉၅၉ ဒသမ ၈၅ တန် တင်ပို့နိုင်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
“အခုက ဧရာဝတီမြစ်ရေနည်း ချိန်ဖြစ်ပေမဲ့ ကုန်စည်ရရှိမှုက တော်တော်လေး တောင်းမွန်ခဲ့ပါ တယ်။ မန္တလေးဆိပ်ကမ်းကနေ အများဆုံးတင်ပို့ရတဲ့ ကုန်စည်တွေ ကတော့ ဘီလပ်မြေ၊ တင်လဲရည် နဲ့ သကြားတို့ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်တင်ထွန်း က ပြောပြသည်။
မန္တလေးဆိပ်ကမ်းမှ ရန်ကုန်၊ ရွှေကျ၊ ကသာနှင့် ပန်းမော်မြို့တို့ သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း တင်ပို့နိုင် ခဲ့သည့် ကုန်တန်ချိန်များမှာ ဘီလပ် မြေ ၃၂၃၇၁ ဒသမ ၉၃ တန်၊ ပြောင်းဆန်တန်ချိန် ၁၈၆၂၄ ဒသမ ၆ တန်၊ ကျောက်စရစ်ကျင်း အရေအတွက်မှာ ၃၁၅၀၊ တင်လဲ ရည်တန် ၈၀၀၊ သကြား ၁၇၉၅၉ ဒသမ ၈၅ တန် တင်ပို့နိုင်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
မန္တလေးဆိပ်ကမ်းတွင် ယခု လက်ရှိတင်ပို့ရသည့် ကုန်စည် (၁၈၄)

ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း အင်ဒေါင်းကျေးရွာအနီးတွင် ဧရာဝတီလင်းပိုင် ၁၅ ကောင်ခန့် ပြောင်းရွှေ့ကျက်စားလျက်ရှိ

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၃
ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း အင်ဒေါင်း ကျေးရွာအနီးတွင် ဧရာဝတီလင်း ပိုင် ၁၅ ကောင်ခန့် ပြောင်းရွှေ့ နေထိုင်ကျက်စားလျက်ရှိကြောင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာန ဧရာဝတီလင်းပိုင်ထိန်း သိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ခေါင်း ဆောင် ဦးမောင်မောင်လေးက ပြောပြ၍ သိရသည်။
ဧရာဝတီလင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းရေး ဧရိယာဖြစ်သည့် မန္တလေး-ကျောက် မြောင်းကြားတွင် ဧရာဝတီလင်းပိုင် များ နေထိုင်ကျက်စားလျက်ရှိ ကြောင်း၊ အဆိုပါ ဧရာဝတီလင်း ပိုင်များ၏ အခြေအနေများကို လစဉ် တစ်လလျှင် သုံးကြိမ် သွား ရောက်ကြည့်ရှုမှတ်တမ်းတင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထိုသို့ မှတ်တမ်းတင်မှုများ ပြုလုပ်ရာတွင် များကို ကျေးရွာများအတွင်း နေထိုင်နေသည့် ရေလုပ်သားများ အနေဖြင့်လည်း ပိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ကြရန်လိုကြောင်း၊ ဧရာဝတီလင်းပိုင်သားပေါက်များ ကိုတွေ့ရှိပါကလည်း ဧရာဝတီ လင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးအဖွဲ့ထံသို့ အသိပေးအကြောင်း ကြားရန်လိုအပ်ကြောင်း သိရသည်။
“ဧရာဝတီလင်းပိုင်တွေနဲ့ ပတ် သက်ပြီး မန္တလေး-ကျောက်မြောင်း ကြားကို တစ်လ သုံးကြိမ်လောက် လင်းပိုင်တွေကျက်စားနေမှုအခြေ အနေကို သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ တယ်။ ပြီးတော့ ဧရာဝတီလင်းပိုင် သားပေါက်တွေ ရှိ၊ မရှိနဲ့ သေဆုံးမှု ရှိ၊ မရှိအခြေအနေတွေကိုလဲ သွား ရောက်ကြည့်ရှုပါတယ်” ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောပြ၍ သိရသည်။ (၁၈၄)

ကန့်ဘလူခရိုင်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ ထောပတ်ပဲ ၃၈၁၅ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီး

ကန့်ဘလူ ဇန်နဝါရီ ၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန့်ဘလူခရိုင်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ ထောပတ်ပဲ ၃၈၁၅ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း ကန့်ဘလူခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးအောင်က ပြောပြ၍ သိရသည်။

ကန့်ဘလူခရိုင်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ ထောပတ်ပဲ ၃၈၁၅ ဧက စိုက်ပျိုးရန်လျာထားပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ စ၍စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ၃၈၁၅

က ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “ဒီနှစ် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ ကန့်ဘလူခရိုင်မှာ ထောပတ်ပဲ ၃၈၁၅ ဧက စိုက်ပျိုးဖို့လျာထားတာ လက်ရှိ ၃၈၁၅ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးနေပြီ။ လျာထားကေပြည်မိအောင် စိုက်ပျိုးဖို့အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်။ ထောပတ်ပဲစိုက်ပျိုးမှုက တော့ ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်ကြပါ တယ်”ဟု ကန့်ဘလူခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးအောင်က ပြောပြသည်။

ကန့်ဘလူခရိုင်တွင် မြို့နယ် အလိုက် ထောပတ်ပဲစိုက်ပျိုးပြီးစီးမှု အနေဖြင့် ကန့်ဘလူမြို့နယ်တွင် ၃၇၉၇ ဧက၊ ကျွန်းလှမြို့နယ်တွင် ၁၈ ဧက စုစုပေါင်း ၃၈၁၅ ဧကဖြစ်ကြောင်း၊ ထောပတ်ပဲစိုက်ပျိုးရန် လျာထားမှုအနေဖြင့် ကန့်ဘလူမြို့နယ်တွင် ၃၈၀၉ ဧက၊ ကျွန်းလှမြို့နယ်တွင် ၁၆ ဧက စုစုပေါင်း ၃၈၂၅ ဧကဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကန့်ဘလူခရိုင်တွင် ထောပတ်ပဲစိုက်တောင်သူများကို သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန

က အထွက်နှုန်းတိုးတက်ရေး၊ မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ စိုက်ပျိုးကြ ရေးနှင့် လိုအပ်သည်နည်းပညာများကို ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိပြီး ပိုးမွှားရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် သဘာဝပိုးသတ်ဆေး ပြုလုပ်သုံးစွဲပုံနှင့် အချိန်မီရိတ်သိမ်းမှု စသည်အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း ကန့်ဘလူခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးအောင်က ပြောပြ၍ သိရသည်။ (၂၀၆)



မန္တလေး ရှမ်းမြစ်သာစည်မြို့နယ် ကန်တော်ကြီးကန်ပတ်လမ်းရှိ ဝိတိတဒါနသံဃာ့ဆေးရုံကြီးတွင် အလှူရှင် မန္တလေးမြို့နေ ဦးလှစိုးဦး-ဒေါ်သန်းသန်း(သာယာကြည်နူးဖွယ်ကုမ္ပဏီ)မိသားစုက ဆေးပဒေသာပင်အတွက် အလှူငွေကျပ် ၂၀၀၀၀၀ လှူဒါန်းရာ ဝိမံဥက္ကဋ္ဌ မဟာသဒ္ဓမ္မစေတီကဝေ ဂရိတ်ဦးမြဝင်း၊ ဝိမံဇုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဝဏ္ဏကျော်ထင် သိရိယျရီ ဦးမောင်ကို၊ ဝိမံအထွေထွေအတွင်းရေးမှူး သီဟသုဓမ္မမထိစောဘေရ ဦးကျော်ဝင်းနှင့် ဝိမံအတွင်းရေးမှူး သုဓမ္မမထိစောဘေရ ဦးစိုးလင်းတို့က လက်ခံရယူခဲ့ခြင်း

ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ငါးခေါင်းပွ ပိဿာချိန် ၈၄၀၀၀ တင်ပို့ရောင်းချခဲ့ရ



ဘိုကလေး ဇန်နဝါရီ ၃
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ငါးခေါင်းပွ ပိဿာချိန် ၈၄၀၀၀ တင်ပို့ရောင်းချခဲ့ကြောင်း ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ရေထွက်ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းဝယ်ရေး ပွဲရုံပိုင်ရှင် ဒေါ်သူသူဝင်းက ပြောပြ၍ သိရသည်။

ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလက ငါးခေါင်းပွ ပိဿာချိန် ၅၀၀၀၀ သာ တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ခဲ့ပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်းက ငါးခေါင်းပွ ပိဿာချိန် ၈၄၀၀၀ တင်ပို့ရောင်းချခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါဒေသမှ ရေထွက်ကုန်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးပွဲရုံ ပိုင်ရှင်များသည် ငါးခေါင်းပွအပါအဝင် ဒေသ

ရေထွက်ကုန်များကို ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ဘိုကလေးဘက်ကနေ ငါးခေါင်းပွတွေကို ရန်ကုန်ဈေးကွက်ကို အများဆုံး တင်ပို့ရောင်းချနေတာပါ။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလပထမပတ်လောက်ကနေ ရန်ကုန်ဈေးကွက်ကို ငါးခေါင်းပွတွေတင်ပို့မှုအား ကောင်းလာပါတယ်။ ပြည်တွင်းမှာ

ကို ငါးခေါင်းပွက ဝယ်ယူမှုများနေလို့ ဈေးကောင်းရရှိနေတာပါ။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလကထက် ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ငါးခေါင်းပွ ပိဿာချိန် ၃၄၀၀၀ ပိုမိုတင်ပို့ ရောင်းချခဲ့ရပါတယ်။ လက်ရှိ ငါးခေါင်းပွတွေ ဝယ်ယူမှုအားကောင်းလာသလို ဈေးလဲကောင်းလာပါတယ်”ဟု ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ရေထွက်ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းဝယ်ရေးပွဲရုံပိုင်ရှင် ဒေါ်သူသူဝင်းက ပြောပြသည်။

ဘိုကလေးမြို့နယ်မှ ထွက်ရှိသည့် ငါးခေါင်းပွများကို ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် နေပြည်တော်နှင့် အခြားဒေသများသို့ တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း၊ အဆိုပါ ငါးများ နေ့စဉ်တင်ပို့ရောင်းချလာရသည့်အတွက် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ၊ ကုန်သည်များ၊ ကုန်တင်ယာဉ်အငှားလိုက်သူများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုရရှိလာကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်ကျော်လင်း**

ရွှေဘိုမြို့နယ် အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ၌ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ စစ်ဆေး

ရွှေဘို ဇန်နဝါရီ ၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ရွာတော်ကျေးရွာအုပ်စု အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ၌ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေဖြင့် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက တာဝန်ရှိသူများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာတွင် ရွှေဘိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးခိုင်က အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ၌ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် အတူ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း ရယူထားသော အသင်းများ၊ အသင်းသူများ၏ လုပ်ငန်းအခြေအနေများ၊ လစဉ်ဖြည့်သွင်း

ရမည့် ငွေစာရင်းပုံစံများပြည့်စုံမှု ရှိ၊ မရှိ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ချေးငွေထုတ်ချေးရာတွင် ချမှတ်ထားသောစည်းကမ်းများအတိုင်းဆောင်ရွက်ကြရန် မှာကြားခဲ့သည်။

အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ၌ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းကို ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်က ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၀ ဖြင့် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ အိမ်ထောင်စု ၉၄ စုကို မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေကျပ် ၄၀ ဒသမ ၂ သန်း ထုတ်ချေးပေးထားပြီး မိသားစုစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ တစ်ပိုင်တစ်နိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ ကျေးလက်နှင့်မြို့ပြ ကွာဟမှုလျှော့ချနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သောငွေကြေးနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ကူညီပံ့ပိုးပေးလျက်ရှိကြောင်း ရွှေဘိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှသိရသည်။ **သန်းသန်းနိုး**

ပင်လောင်းမြို့နယ် သစ်ပင်ကြီးကျေးရွာ၌ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေ ထုတ်ချေး

ပင်လောင်း ဇန်နဝါရီ ၃
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပင်လောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက မင်းဘူးကျေးရွာအုပ်စု သစ်ပင်ကြီးကျေးရွာရှိ ကျေးလက်နေပြည်သူများ မိသားစုဝင်ငွေတိုး စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်နိုင်ရန်နှင့် တိုးပွားလာသော ရန်ပုံငွေများဖြင့် ကျေးရွာတွင်းဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ဒုတိယအကြိမ် မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေ ထုတ်ချေးခြင်းကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါ

ကျေးရွာ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည်။ ရှေးဦးစွာ ပင်လောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးလော်ဝင်းက မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေထုတ်ချေးခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် စီမံကိန်းမှရရှိလာမည့် အကျိုးကျေးဇူးများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းတာဝန်ခံနှင့်ဝန်ထမ်းများက စီမံကိန်းအကြောင်းအရာများ၊ အတိုးနှုန်းနှင့် တာလသတ်မှတ်ချက်များ၊ ချေးငွေထုတ်ချေးရာတွင် လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မြို့နယ်

ဦးစီးမှူး ဦးလော်ဝင်းက မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်များထံ မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေများ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။

ထိုနောက် မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်များက သစ်ပင်ကြီးကျေးရွာရှိ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်စုစုပေါင်း အသင်းသား၊ အသင်းသူ ၆၃ ဦးကို ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် မြစ်စိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေကျပ် သိန်း ၃၅၀ ထုတ်ချေးပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ချိသန်းလွန်း



ပွတ်ဂျပ်ရေး ခုဖို့အတွက် အသက်တွေ ချေးတွေ၊ ဘဝတွေ အများကြီး ပေးဆပ်ခဲ့ရတယ်

ပွတ်ဂျပ်ရေး တည်တံ့ခိုင်မြဲဖို့အတွက် ကိုယ်တို့အဖွဲ့အစည်းအသက်တွေ ချေးတွေ၊ ဘဝတွေ ပေးဆပ်နေရတာပဲလျှ...။

လမ်းလျှောက်ခြင်းဖြင့် ဦးနှောက်ကြည်လင်လန်းဆန်းစေနိုင်သည်



လမ်းလျှောက်ခြင်းဟာ မိမိတို့ရဲ့ ဦးနှောက်တွေအတွက် အကျိုးကျေးဇူးများစွာ ပေးစွမ်းတယ်လို့ သုတေသနတစ်ခုမှာ ဖော်ပြထားပါတယ်။

လမ်းလျှောက်တဲ့ အခါမှာ အန်ဒေါ်ဖင်လိုခေါ်တဲ့ ဟော်မုန်းတစ်မျိုးထွက်ရှိမှု မြင့်တက်လာပါတယ်။ အဲဒီဟော်မုန်းက နာကျင်မှုဝေဒနာကို သက်သာစေတဲ့ ဟော်မုန်းပါ။ အန်ဒေါ်ဖင်ဟော်မုန်းထွက်ရှိလေ မိမိတို့မှာ ရှိတဲ့ စိတ်ဖိစီးမှုတွေ လျော့ကျလေဖြစ်ပါတယ်။

ဒါ့အပြင် အဲဒီဟော်မုန်းက ဦးနှောက်ရဲ့ အလုံးစုံကျန်းမာရေးကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေတဲ့ အပြင် ဒီမန်းရှားလိုခေါ်တဲ့ မှတ်ဉာဏ်ချို့ယွင်းရှားသွပ်ခြင်း ရောဂါနဲ့ အယ်ဒိုင်းမားရောဂါတို့ ဖြစ်ပွားနိုင်ခြေကိုတောင်မှ လျော့ချပေးနိုင်ပါတယ်။

မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနှင့် ဖူးစားပြောင်း ဂဝဂ၇ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီး

မုံရွာ ဇန်နဝါရီ ၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာခရိုင် မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနှင့် ဖူးစားပြောင်း ဂဝဂ၇ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း မုံရွာမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစိုးသက်အောင်က ပြောပြခဲ့သည်။

မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနှင့် ဖူးစားပြောင်း ၉၀၂၉ ဧက စိုက်ပျိုးရန်လျာထားပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ စတင် စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ယနေ့ထိ ဂဝဂ၇ ဧက စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“မုံရွာမြို့နယ်မှာ ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီမှာ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနဲ့ ဖူးစားပြောင်းဧက ၉၀၀၀ ကျော် စိုက်ပျိုးဖို့လျာထားပါတယ်။ လက်ရှိမှာ ဧက ၈၀၀၀ ကျော် စိုက်ပျိုးပြီးပါပြီ။ ပြောင်းသီးနှံတွေဖြစ်ထွန်းအောင် မြင်ဖို့အတွက် အသိပညာပေးတာတွေ၊ ပိုးမွှားရောဂါကျရောက်မှုမရှိ



ယခင်နှစ်က အစေ့ထုတ်ပြောင်းစိုက်ခင်းကို တွေ့ရစဉ်။

အောင် အသိပညာပေးတာတွေ ဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်။ ပြောင်းသီးနှံဈေးကွက်အနေနဲ့ အသင့်အတင့် ရှိလို့ တောင်သူတွေ ပိုပြီးစိုက်ပျိုးလာပါတယ်”ဟု မုံရွာမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစိုးသက်အောင်က ပြောပြသည်။

မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနှင့် ဖူးစားပြောင်း စိုက်ပျိုးပြီးစီးမှုအနေဖြင့် အစေ့ထုတ်ပြောင်း ၉၆၆ ဧက၊ ဖူးစားပြောင်း ၇၀၂၁ ဧက စုစုပေါင်း ဂဝဂ၇ ဧကဖြစ်ကြောင်း၊ လျာထားမှုအနေဖြင့် အစေ့ထုတ်ပြောင်း ၁၀၉၆ ဧက၊ ဖူးစားပြောင်း ၇၉၃၃ ဧက စုစုပေါင်း ၉၀၂၉ ဧကဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌ ပြောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးတောင်သူများကို မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနက ကွင်းသရုပ်ပြပွဲများ၊ ဖောင်မြောင်းတောင်ပိုး ကြိုတင်ကာကွယ်နည်းများ၊ ဘက်စုံသီးနှံကာကွယ်ရေးစနစ်ဖြစ်သည့် တမာပိုးသတ်ဆေးနှင့် ချင်း၊ ငရုတ် ပိုးနှင့် ဆေးအသုံးပြုပုံများ၊ စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာများကို အသိပညာပေးလျက် ရှိကြောင်း မုံရွာမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစိုးသက်အောင်က ထပ်မံ သိရသည်။ (၂၀၆)

မင်းဘူးမြို့နယ်၌ ကုန်းသာ-တောင်မန်း ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု စစ်ဆေး



မင်းဘူး ဇန်နဝါရီ ၃
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် မင်းဘူးမြို့နယ် ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနက ကျေးလက်နေပြည်သူများ မြို့ပြနှင့်ကျေးလက်ကွာဟမှုကျဉ်းမြောင်းစေပြီး လူမှုစီးပွားဘဝ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကုန်းသာ-တောင်မန်း ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက တာဝန်ရှိသူများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာတွင် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းထွန်းဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မင်းဘူးမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေါ်ရွှေစင်ဦးနှင့် မြို့နယ်တာဝန်ခံ အင်ဂျင်နီယာတို့က ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ကော်မတီဝင်များနှင့်အတူ ကုန်းသာ-တောင်မန်း ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း ကတ္တရာခင်းခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းထွန်းဝင်းက သတ်မှတ် စံချိန်စံညွှန်းနှင့်အညီ အရည်အသွေး ပြည့်မီစေရေးနှင့် လုပ်ငန်းများအချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေးအလေးထားဆောင်ရွက်သွားစေလိုကြောင်း မှာကြားသည်။

ကုန်းသာ-တောင်မန်း ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း အရည် တစ်မိုင် ၅ ဒသမ ၅ ဖာလုံ၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ အမြင့် ခြောက်လက်မရှိ ကတ္တရာခင်းခြင်း လုပ်ငန်းကို ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၃၉၇ ဒသမ ၅၇၅ သန်းဖြင့် Union-7 ကုမ္ပဏီက ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇူလိုင်လဒုတိယပတ်က စတင်၍ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအခါလုပ်ငန်းများ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း မင်းဘူးမြို့နယ် ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်ရွှေစင်ဦးထံမှ သိရသည်။

လွတ်လပ်ရေးကို ချစ်ကြပါ

- လွတ်လပ်ရေး ရရှိရန်၊ ပြည်သူတွေ အရေးကြီးသွေးစည်းတော်လှန်၊ တစ်ပါးကျွန်မခံ အားခွန်မာန် အပြုရှိ၊ တို့ပြန်မာ ရှေးနည်းထုံးစည်းလုံးကြ၏။
 - လွတ်လပ်ရေး စောင့်ရှောက်ရန်၊ တို့ပြန်မာ သွေးချင်းများ အားလုံးတာဝန်၊ ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံ သယံဇာတ ပေါကြွယ်ဝ၊ ညီညွတ်ခါ ပြည်ချစ် ခေတ်အောက်မကျ။
 - လွတ်လပ်ရေး ထိန်းသိမ်းရန်၊ မြန်မာမှန် တာဝန်ရှိ အမိနိုင်ငံ၊ လယ်ယာနဲ့ ကောက်ပဲနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးရန် လုံ့လစိုက်၊ အဖျက်ရန်လည်း တစ်ပြည်လုံး ချေမှုန်းတိုက်ခိုက်။
 - လွတ်လပ်ရေး ချစ်ကြရန်၊ အသက်နဲ့ထပ်တူ ကာကွယ်ပြီး စည်းလုံးကြရန်၊ ကမ္ဘာကို ယှဉ်နိုင်ရန် မြန်မာ့စံ ဘက်စုံမြင့်၊ ကိုယ့်သာသနာ အစဉ်ကိုးစားလို့ အမျိုးသားစာပေ အလေးထား၍ တိုင်းတစ်ပါး အဖျက်ရန်တို့ ဆယ်သက်မခံ အကြံမပိုက်နဲ့ ပြန်တိုက်ရန်အသင့်။ ။
- ခင်ဖုန်းကြည်(မိုင်းပွန်) စာပေဗိမာန်စာမူဆုရ**

တိုက်ခတ်-ဓမ္မ ရောဂါကူးစက်မှုကို ကာကွယ်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန်



ကိုတစ်-၁၉ ရောဂါပိုးရှိသူထံမှ အခြားသူတစ်ဦးထံ အလွယ်တကူ ပိုးမကူးစက်နိုင်စေရန် အိမ်အပြင် ထွက်လျှင် နှာခေါင်းစည်း(Mask) တပ်ပါ။

တိုက်ခတ်-ဓမ္မ ရောဂါကူးစက်မှုကို ကာကွယ်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန်



ငရုတ်သီး၊ ငရုတ်ကောင်းတို့၏ အပူဓာတ်သည် သွေးလည်ပတ်စီစင်းမှုကို အားကောင်းစွာ အထောက်အကူပြုပေးပြီး ရှေးလမ်းကြောင်းအတိုင်း ရောဂါပိုးများဝင်ရောက်ခြင်းကို တိုက်ထုတ်ပေးသည်။

စာမျက်နှာ ၉ မှအဆက်

သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်

- ၁။ ဘဒ္ဒန္တသုစိတ္တ၊ သုစိတ္တရာမပရဟိတကျောင်းတိုက်၊ တပ်ကုန်းရပ်ကွက်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်
- ၂။ ဘဒ္ဒန္တပည့်နွဲ့၊ ဓမ္မရက္ခိတဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ မလန်းကျေးရွာ၊ ဖားကန်မြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်
- ၃။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒမာလာ၊ မဟာဗောဓိကျောင်းတိုက်၊ ပဗ္ဗတီးရပ်ကွက်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်
- ၄။ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒဝံသ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ နန်ဖြတ်ယန်ကျေးရွာ၊ တနင်္သာရီမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်
- ၅။ ဘဒ္ဒန္တပညောဘာသ၊ မင်းကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ မင်းစုရပ်ကွက်၊ လှိုင်ကော်မြို့၊ ကယားပြည်နယ်
- ၆။ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒက၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ ဆိုလစယ်ကျေးရွာ၊ လှိုင်ကော်မြို့နယ်၊ ကယားပြည်နယ်
- ၇။ ဘဒ္ဒန္တပညာသိဒ္ဓိ၊ ကံကော်တစ်ထောင်သိဒ္ဓိအောင်ဘေးမဲ့ကုန်းကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၊ မြဝတီမြို့၊ ကရင်ပြည်နယ်
- ၈။ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒာစရိယ၊ နောင်ကမြိုင်ကုန်းကျောင်းတိုက်၊ နောင်ကမြိုင် စံပြကျေးရွာ၊ ဘားအံမြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်
- ၉။ ဘဒ္ဒန္တဥတ္တရ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ လူးချောင်းဝကျေးရွာ၊ ပလက်ဝမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်
- ၁၀။ ဘဒ္ဒန္တမာနိတ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ မကျောက်အားကျေးရွာ၊ ကန်ပတ်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်
- ၁၁။ ဘဒ္ဒန္တပညာဒီပ၊ သာသနာဓမ္မသုခကျောင်းတိုက်၊ ပေါမိုင်းရပ်ကွက်၊ ခန္တီးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၂။ ဘဒ္ဒန္တသုရိယ၊ သူရိယာရာမကျောင်းတိုက်၊ ရတနာပုံရပ်ကွက်၊ မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၃။ ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ ဆပလော်နောက်ကုန်းကျေးရွာ၊ လဟယ်မြို့နယ်၊ နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၄။ ဘဒ္ဒန္တပည့်နွဲ့၊ ပညိန္ဒာရာမ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ မရွှေဥကျေးရွာ၊ ကျွန်းစုမြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၅။ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာ၊ ကော်တောကျောင်းတိုက်၊ လေးသွန်းခံကျေးရွာ၊ လောင်းလုံးမြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၆။ ဘဒ္ဒန္တသိက္ခိတ၊ သုခဘုံသာသနာပြုကျောင်းတိုက်၊ ရွှေပြည်စိုးကျေးရွာ၊ ကော့သောင်းမြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး
- ၁၇။ ဘဒ္ဒန္တရာဇိန္ဒ၊ မဟာဝိသုတာရာမ အောင်ပန်းကျောင်းတိုက်၊ အောင်ပန်းကျေးရွာ၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၁၈။ ဘဒ္ဒန္တကေသရ၊ ဆုံတည်ပင် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဆုံတည်ပင်ကျေးရွာ၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၁၉။ ဘဒ္ဒန္တသုရိယ၊ သီရိရတနာ(ဒုန့်တော)ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ပြည်စံအောင်ရပ်ကွက်၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၂၀။ ဘဒ္ဒန္တအရိယ၊ ရွှေကြာပျိုးခင်း ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးအလယ်တန်းကျောင်း၊ ရွှေကျကျေးရွာ၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၂၁။ ဘဒ္ဒန္တပညောဘာသ၊ ကံကော်(၁၀၀၀) “ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်” သဒ္ဓမ္မသုခဓမ္မရိပ်သာကျောင်းတိုက်၊ စက်ကုန်းကျေးရွာ၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၂၂။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒောဘာသ၊ အဘယသုခရွှေအုန်းပင်ကျောင်းတိုက်၊ ရွှေအုန်းပင်ကျေးရွာ၊ လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
- ၂၃။ ဘဒ္ဒန္တရေဝတ၊ အောင်စေတီ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ မြို့သစ်(ဃ) ရပ်ကွက်၊ ပဲခူးမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
- ၂၄။ ဘဒ္ဒန္တကုမာရ၊ မဟာစည်သာသနာရိပ်သာကျောင်းတိုက်၊ ရွာမရပ်ကွက်၊ နတ်တလင်းမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
- ၂၅။ ဘဒ္ဒန္တခေမိန္ဒ၊ သာသနာပိလကျောင်းတိုက်၊ သာစည်ရပ်ကွက်၊ နတ်တလင်းမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
- ၂၆။ ဘဒ္ဒန္တအာလောက၊ ဇေယျာသီရိအသောကဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဗိုလ်ကုန်း(၁၈) ရပ်ကွက်၊ ပဲခူးမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
- ၂၇။ ဘဒ္ဒန္တကေလာသ၊ ကံဦးကျောင်းတိုက်၊ ရွှေလှေကျေးရွာ၊ ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၂၈။ ဘဒ္ဒန္တရာဇိန္ဒ၊ ရေတွင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဆားတိုင်ကန်ကျေးရွာ၊ မကွေးမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး

- ၂၉။ ဘဒ္ဒန္တအဂ္ဂါစာရ၊ အောင်မင်္ဂလာကျောင်းတိုက်၊ အုန်းတော(၁) ရပ်ကွက်၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၀။ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒောဘာသ၊ ရွှေတောင်ဓမ္မဝိဟာရကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ မင်းဘူးမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၁။ ဘဒ္ဒန္တတိက္ခဉာဏ၊ စခန်းသာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ စက်ရုံရပ်ကွက်၊ အောင်လံမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၂။ ဘဒ္ဒန္တဇောတိက၊ လေသာအရှေ့ကျောင်း၊ လေသာတိုက်၊ ကျောင်းတိုက်စုရပ်ကွက်၊ ရမည်းသင်းမြို့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၃။ ဘဒ္ဒန္တဝါသဝ၊ ရတနာသိင်္ဃဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ တမာတန်းရပ်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၄။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒဝံသ၊ အောင်မင်္ဂလာဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ တံခွန်တိုင်ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၅။ ဘဒ္ဒန္တပညာဒီပ၊ ပေါင်လောင်လေးဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ပေါင်လောင်လေးကျေးရွာ၊ ကျောက်ဆည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၆။ ဘဒ္ဒန္တဟိတာနန္ဒ၊ ဓမ္မဥယျာဉ်ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ရှင်တော်ကုန်းအုပ်စု၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၇။ ဘဒ္ဒန္တဥတ္တရ၊ ဓမ္မာရုံဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဖြူတွင်းကုန်းကျေးရွာ၊ ငါးစွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
- ၃၈။ ဘဒ္ဒန္တနရိန္ဒ၊ မြဆည်းဆာပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ မုရောင်းကျေးရွာ၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်
- ၃၉။ ဘဒ္ဒန္တပညာဇေ၊ ကျိုက်ထီးရိုးလွမ်းမြဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ကင်းမွန်းချောင်းကျေးရွာ၊ ကျိုက်ထိုမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်
- ၄၀။ ဘဒ္ဒန္တဉာဏဝရ၊ မင်းကျောင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဓညဝတီ(က) ရပ်ကွက်၊ စစ်တွေမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်
- ၄၁။ ဘဒ္ဒန္တဝဏ္ဏ၊ အုန်းတောချောင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ အုန်းတောချောင်းကျေးရွာ၊ ပေါက်တောမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်
- ၄၂။ ဘဒ္ဒန္တရေဝတ၊ ဓမ္မိကာရုံပရဟိတဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ ကျောက်ဖြူမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်
- ၄၃။ ဘဒ္ဒန္တမဏ္ဍလ၊ မဏ္ဍိမအလင်းကျောင်းတိုက်၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ မင်းပြားမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်
- ၄၄။ ဘဒ္ဒန္တသောဘိတ၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ သီတာရုံပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ ကြူစမ်းရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၄၅။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တသောဘိတ၊ ဓမ္မပါလကျောင်းတိုက်၊ ဘုရားကုန်းကျေးရွာ၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၄၆။ ဘဒ္ဒန္တကဝိနန္ဒ၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးအလယ်တန်းကျောင်း၊ မှန်ကင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ ၁၀/တောင်၊ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၄၇။ ဘဒ္ဒန္တပည့်နွဲ့၊ သာသနာ့မာရ်အောင်ကျောင်းတိုက်၊ ဒိတ်ကုန်းကျေးရွာ၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၄၈။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တဝဏ္ဏသိရီ၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ မဟာမြိုင်ကျောင်းသစ် ဓမ္မရိပ်သာကျောင်းတိုက်၊ ရွှေကုန်းရပ်ကွက်၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၄၉။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တသာသန၊ ပုညဝဇ္ဇာတိုက်ကျောင်း၊ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၅၀။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒိယ၊ ထိန်စွန်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ထိန်စွန်းကျေးရွာ၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၅၁။ ဘဒ္ဒန္တသုရိယ၊ ရှမ်းစုဘုန်းတော်ကြီး မိုးကုတ်ဓမ္မရိပ်သာကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၁) ရပ်ကွက်၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၅၂။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တဝါယာမိန္ဒ၊ မြတ်ပါရမီဓမ္မရိပ်သာ၊ ဒက္ခိဏာရုံကျောင်းတိုက်၊ ဆင်ဖုန်တောင်ဘက်ကမ်းကျေးရွာ၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၅၃။ ဘဒ္ဒန္တဥတ္တမသိရီ၊ ဓမ္မမေဒနီကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ၅၄။ ဘဒ္ဒန္တဝိမလ၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေး မူလတန်းလွန်

- ကျောင်း၊ မော်ကျွန်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ အမှတ်(၂၁)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - ၅၅။ ဘဒ္ဒန္တဝိမလ၊ မဟာပုညဝိဟာရ(ဗိယက်နမ်) ကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၉၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - ၅၆။ ဘဒ္ဒန္တနရိန္ဒ၊ စိတ္တသုခကျောင်းတိုက်၊ မန်စက်ကျေးရွာ၊ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၅၇။ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒာစရိယ၊ အရိန္ဒမ မစိုးရိမ်ကျောင်းသစ်ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ဇောတိကျေးရွာ၊ အောင်ပန်းမြို့၊ ကလေးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၅၈။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒိယ၊ ဝါဆိုတပ်ဦးကျောင်းတိုက်၊ မိုင်းရယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၅၉။ ဘဒ္ဒန္တဝါယမ၊ သီရိမင်္ဂလာကျောင်းတိုက်၊ အထက်ပန်ရပ်ကျေးရွာ၊ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၀။ ဘဒ္ဒန္တကေသရ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ လွယ်ကိုင်စန်းကျေးရွာ၊ ကျိုင်းတုံမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၁။ ဘဒ္ဒန္တဇဠိလ၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုကျောင်း၊ မိုင်းဟန်ကျေးရွာ၊ မိုင်းယောင်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၂။ ဘဒ္ဒန္တအာသမ၊ ဇေယျမင်္ဂလာကျောင်းတိုက်၊ အောက်နမ့်ဟွယ်ကျေးရွာ၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၃။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တဝိဇယသာရ၊ မဟာဝိဇယာရာမကျောင်းတိုက်၊ အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက်၊ လားရှိုးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၄။ ဘဒ္ဒန္တမဏိသာရ၊ ရေဟော်ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ပန်းတိမ်တောင်ရပ်ကွက်၊ သီပေါမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၅။ ဘဒ္ဒန္တကာလိန္ဒ၊ ကုန်းပင်းကျောင်းတိုက်၊ ဟိုဖိုင်လုံကျေးရွာ၊ မိုင်းပန်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၆။ ဘဒ္ဒန္တကောသလ၊ နောင်ခမ်းအောင်ဆုပန်ပရဟိတဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ရန်အောင်မြေ(၂)ရပ်ကွက်၊ တာချီလိတ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - ၆၇။ ဘဒ္ဒန္တပညာစာရ၊ တောကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ဒေးဒရဲမြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၆၈။ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒဝံသ၊ မင်္ဂလာရာမကျောင်းတိုက်၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ ရေကြည်မြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၆၉။ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒောဘာသ၊ မင်းကျောင်းကျောင်းတိုက်၊ သရက်ငူကျေးရွာ၊ ပန်းတနော်မြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၀။ ဘဒ္ဒန္တကောသလ၊ သုခရိပ်သာမဏေကျော်စာသင်တိုက်၊ အိုင်ဝိုင်းကျေးရွာ၊ မအူပင်မြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၁။ ဘဒ္ဒန္တအဂ္ဂဓမ္မ၊ ပြည်တော်အေးကျောင်းတိုက်၊ တိုးကံပေးကျေးရွာ၊ မအူပင်မြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၂။ ဘဒ္ဒန္တဥတ္တရဉာဏ၊ ပရဟိတမြို့ရွှေဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ အမှတ်(၄) ရပ်ကွက်၊ မြန်အောင်မြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၃။ ဘဒ္ဒန္တသီလာစာရ၊ ဗလသုခ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းလွန်ကျောင်း၊ ကြက်ဖမွှေးစောင်းကျေးရွာ၊ ဖျာပုံမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၄။ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒသာမိ၊ ဇေယျာရာမကျောင်းတိုက်၊ ငှက်ပျောချောင်းကျေးရွာ၊ ငပတောမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
- ပြည်ပဘွဲ့ခံဆရာတော်ကြီး**
- ၇၅။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တယသ၊ ဦးစန္ဒြေဇာတိဆရာတော်ကြီးသင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ နောင်တန်နဝါမြို့၊ မဟာရာဇဂျရိန်ခရိုင်၊ ယူပီပြည်နယ်၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ
- သီလရှင်ဆရာကြီးများ**
- ၇၆။ ဒေါ်နန္ဒသိင်္ဂီ၊ ချမ်းမြေ့သိင်္ဂီ သီလရှင်သင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ရန်အောင်ကျေးရွာ၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
 - ၇၇။ ဒေါ်ခေမာစာရီ၊ ခေမာသီရိပရဟိတ သီလရှင်သင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ညောင်ပင်သာကျေးရွာ၊ မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၈။ ဒေါ်စာလာ၊ သီလရှင်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်၊ လိမ္မော်ခြံကျေးရွာ၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - ၇၉။ ဒေါ်ဂုဏစာရီ၊ သီလရှင်သင်ပညာရေးမူလတန်းကျောင်း၊ ပါရမီသီလရှင်စာသင်တိုက်၊ အမှတ်(၈၀) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - ၈၀။ ဒေါ်ဝရသိင်္ဂီ၊ နောင်စန်တောင်သီလရှင်ကျောင်းတိုက်၊ နောင်စန်ရပ်ကွက်၊ နမ့်ခမ်းမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
- လူပုဂ္ဂိုလ်**
- ၈၁။ ဦးငွေသိမ်းမင်း၊ အိမ်အမှတ်(၁၂၇)၊ ထန်းတပင်ရပ်ကွက်၊ မိုးညှင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်

Message sent by Chairman of State Administration Council of Republic of the Union of Myanmar Prime Minister Senior General Thadue Maha Thray Sithu Thadue Thiri Thudhamma Min Aung Hlaing to the ceremony to mark the 76th Anniversary of Independence Day, 2024

Esteemed all the people and ethnic national brethren,

On the occasion of the 76th Anniversary of Independence Day of the Republic of the Union of Myanmar, I would like to wish all the ethnic people living in the country good health, physical and mental happiness and prosperity.

All the ethnic people born in the Union of Myanmar have had their own culture and culture for many years. While preserving and protecting their own customs and traditions, they stood and lived majestically under the safe haven of their own throne. However, due to the evil colonial system that has come to dominate the world, our country, which is rich in natural resources, was occupied by the imperialist British with three wars of aggression in 1824, 1852 and 1885 each and lost its sovereignty along with the independence.

As the fight for independence was carried out with unrelenting perseverance using spirit of appreciating the own throne, indomitable spirit on oppression and the Union spirit, which arose from resentment against imperialist British and fascists, as the most powerful weapon, the independence was regained on January 4, 1948 and it has been 76 years standing as a nation of regaining independence and sovereignty.

The independence lost in a moment could be regained through working hard and paying the lives of ethnic people for many years. Although a union with the incomparable prestige of independence has been owned due to patriotism and willingness to sacrifice for the country by the ancient ancestors, Myanmar faced a period of being like a seedling in the middle of the storm due to political and racial ideological differences. The root cause of this internal conflict is the weakness of national solidarity caused by the imperialists' long-term divide and rule system. From then on, we once again faced threats of causing the situation to disintegrate the Union and lose sovereignty.

Independence and sovereignty, which are as important as life, have been preserved as the Myanmar Tatmadaw faced and fought hand in hand with ethnic people to protect them. Our Three Main National Causes: non-disintegration of the Union; non-disintegration of national solidarity; and perpetuation of sovereignty is the main pillar for existence and perpetuation of independence and sovereignty and it clearly exists as a code of ethics that all ethnic people must take seriously and observe. Therefore, all the ethnic people born in the Union must seriously follow and implement the path to build a Union based on a true, disciplined democracy and federal system that strengthens the power of national solidarity.

Esteemed all the people and ethnic national brethren,

The previous government did not resolve the voter fraud that occurred in the 2020 Election in accordance with the law and besides, as it tried to take power of the State by force, the Tatmadaw had to take the State's

responsibilities in accordance with the 2008 Constitution to strengthen the multi-party democratic system. The State Administration Council was formed, and two political goals were laid down to strengthen a genuine and disciplined multi-party democratic system and build a Union based on democracy and federalism. In addition, two national objectives: to ensure national prosperity; and to ensure food security were also laid down and being implemented.

In building a Union based on democracy and federalism, we must focus on developing a region-based federal system rather than an ethnic-based one. As leaders, implementers and those who follow need to be full of knowledge, skill, core quality and thinking ability in building a modern, developed Union based on democracy and federalism, efforts must be made to promote the comprehensive education sector that can produce human resources for the nation.

As the present day era is the age of education, only if you have education, can your life be guaranteed. It is seen that ethnic areas, especially in some rural areas in the provinces, have weak education due to the lack of education encouragement, language barriers and other challenges. Therefore, measures must be certainly taken in order that all rural people and ethnic people will become literate and learn class education. During the summer school holidays in 2024, the literacy activities like the previous three Rs courses will be organized and carried out by dedicated students, teachers, local educated people and civil servants with the help of ethnic language teaching assistants as a nationwide national campaign.

In schools, teachers must teach the students to become literate and continue to encourage the students to keep reading and studying literature. Law and economics are being added and taught at universities in order to increase the number of people with legal knowledge and basics of business knowledge and to have economists. Efforts must be made towards the abundance of educated people who are full of skills and knowledge for the development of the nation. Only if we have a high level of education, will we have critical thinking. Thus, measures must be taken to ensure improvement of the entire ethnic people's education. We must promote the comprehensive education sector in order that future young people will become ones who have completed with the Five Nobel Strength to preserve our culture and national characteristics and to be able to keep abreast with the changing times.

Esteemed all the people and ethnic national brethren,

In Myanmar, the majority of citizens are engaged in agriculture, and 45% of the 72% rural population makes a living on agriculture. Other rural people are engaged in agricultural related businesses. If we make efforts and work together on access to water, fertilizer/animal feed, good and quality seeds and planting methods in agriculture

and livestock industries, agriculture can help ensure food security, one of the national objectives.

Thus, universities, colleges, institutes and schools are being extended and opened to be able to produce intellectuals and experts on agriculture and livestock. As education needs to be accessible to everyone, 51 joint high schools have been opened in 51 districts in order that those who have completed secondary education are able to learn industry, agriculture and livestock and plans have been made to open 34 more schools in the 2024-2025 academic year. At such schools, the students will be taught and trained to become industry, agriculture and livestock experts, and through that, outstanding ones will be able to continue joining institutes, colleges and universities. With such experts, scholars and development of human resources, a region has to step up from producing one type of product by making efforts to become an exporter of finished goods producing to meet the domestic demand of finished goods from being an importer of consumer goods based on domestic demand. With the encouragement for MSME businesses based on agriculture and livestock, it is to study advanced manufacturing techniques to produce high-quality, value-added products, to ensure improvement of socio-economic life of the country.

Esteemed all the people and ethnic national brethren,

The ultimate goal of the State Administration Council is to hold a free and fair multi-party democratic general election. Preparations are being made for all the people who are eligible to vote to be able to vote and for the entire country to be able to vote 100 percent. It is necessary to conduct a nation-wide census in order to successfully collect voter lists and obtain information needed for development of the country. Therefore, a pilot census was conducted starting October 1, in 2023, and it is to continue to conduct the nationwide census in 2024. If there are solid and accurate voting lists based on this, efforts are to be made to hold a free and fair multi-party democratic general election in accordance with the law and ensure the right to vote without any gaps in the whole country. We will continue to ensure an orderly general election and hand over the State responsibilities to a government that emerges from that election.

Esteemed all the people and ethnic national brethren,

The Government will continue to make efforts by practically applying grand strategy, strategy and tactics laid down centred on unity of all ethnic people and spirit of Union with mutual respect and trust.

I am sending this message urging all the people and ethnic national brethren to work together in solidarity with true patriotism and spirit of the Union for the independence and sovereignty of the motherland of Myanmar having a great history and tradition by deeply accepting the five national objectives for the 76th Anniversary of Independence Day 2024.

Ceremony to hoist golden umbrella, vane and diamond orb and consecration of ancient Naypan Lapan pagoda at Seinsarbin village, Zeyathiri Township, Nay Pyi Taw held



Senior General Min Aung Hlaing, Daw Kyu Kyu Hla and the congregation hear sermon from Sayadaws.



Nay Pyi Taw January 3
A ceremony to hoist the diamond orb and consecration of the ancient Naypan Lapan pagoda at Seinsarbin village, Zeyathiri Township, Nay Pyi Taw Union Territory, was held this morning, attended by Sayadaws led by Patron of Pali Tekkatho

tary officers from Office of Commander-in-Chief and wives, the Nay Pyi Taw Command commander, donors, guests, members of religious associations and local people. First, the Senior General offered a meal in the emerald bowl, fruits, flowers, water

The lay devotees took the paritta water, threads, and sand and spread them in the pagoda compound. The Senior General and wife offered the golden umbrella, the vane, and the diamond orb to the Buddha through Pali Sayadaw. They also presented offertories to

hoisted the diamond orb, the vane, and the different tiers of umbrella on top the pagoda and sprinkled scented water on them. Senior General Min Aung Hlaing and Daw Kyu Kyu Hla threw confetti to mark the success of the ceremony. The Sayadaws conse-

crated the pagoda and the ceremony came to an end with the recitation of Buddha sasanam ciramtithatu three times. The Senior General and wife unveiled the stone tablet, sprinkled scented water on it and rang the golden bell. According to the esti-

mation of the experts of Archaeology Department of Ministry of Religious Affairs and Culture, four Naypan Lapan pagodas were built during the Nyaungyan period over 300 years ago. The father and uncle of the incumbent principal
See Page 14



Senior General Min Aung Hlaing fixes the diamond orb.



Senior General Min Aung Hlaing and Daw Kyu Kyu Hla offer religious objects to Sayadaw.

of Mingala Zeyon Monastery Agga Maha Pandita Agga Maha Saddhamma Jotikadhaja Bhaddanta Vimala Buddhi. Present were Chairman of State Administration Council Prime Minister Senior General Min Aung Hlaing and wife Daw Kyu Kyu Hla, Joint SAC Secretary Lt-Gen Ye Win Oo and wife, SAC members and wives, union level officials, union ministers and wives, the Nay Pyi Taw Council chair and wife, senior mili-

and lights to the Buddha Image in the Maha Mingala pavilion in the compound of the pagoda. He then enshrined the relics in the diamond orb. The ceremony was opened by reciting nomotassa three times. The congregation led by the Senior General and wife received the Nine Precepts from Pali Sayadaw and lay devotees presented paritta flowers, water, threads, and sand to Sayadaws. Syadaws then recited Parittas.

the Sayadaw. The Joint SAC Secretary and SAC members presented offertories to the Buddhist monks. Pali Sayadaw delivered a sermon and the Senior General and wife and party shared the merits gained. The Senior General and wife and party conveyed the golden umbrella, the vane and the diamond orb on board the Mingala palanquin and went round the pagoda clockwise. At the auspicious time, the Senior General and party



Senior General Min Aung Hlaing, Daw Kyu Kyu Hla and party convey the diamond orb in a decorated float.



Sayadaws, Senior General Min Aung Hlaing, Daw Kyu Kyu Hla and the congregation pay homage to the pagoda.



Senior General Min Aung Hlaing sprinkles scented water on the diamond orb.

From Page 13 found it and excavated it in 2005. For the promotion, propagation and perpetuation of Buddhism, preservation and protection of ancient heritages, the pagodas were renovated by the collective donations of Tatmadaw (Army, Navy and Air) families and well-wisher citizens led by the Senior General and wife. The ceremony to hoist the diamond orb and to consecrate the pagodas was successfully held today. 100

Final match and award ceremony of Inter-Ministry's Football Tournament (Men) in commemoration of 76th Anniversary Independence Day held SAC Chairman Prime Minister Senior General Min Aung Hlaing watches final match, gives away prizes



Senior General Min Aung Hlaing watches the final match.



the game ended in a draw at the end of the 90 minutes of normal time, so the first half of overtime had to be played.

The match continued for 30 minutes of overtime. At the 18th minute of overtime, the Ministry of Sports and Youth Affairs team took the lead with a strong kick from outside the 18-yard line. At the end of the game, the Ministry of Sports and

See Page 15

Nay Pyi Taw January 3
The final match and prize-giving ceremony of the Inter-Ministry's Football Tournament (Men) in commemoration of the 76th Anniversary Independence Day took place this evening at Wunna Theikdhi Stadium in Nay Pyi Taw, and Chairman of the State Administration Council Prime Minister Senior General Min Aung Hlaing watched the match and gave away prizes.

Among the spectators were SAC Joint Secretary Lt-Gen Ye Win Oo, SAC members, Union level persons, Union ministers, the

chairman of Nay Pyi Taw Council, senior military officers, the commander of the Nay Pyi Taw Command, deputy ministers, managers, coaches and players from the sport teams of various ministries, officials and staff from the ministries and officials from Myanmar Football Federation.

In the final match, the Ministry of Planning and Finance team played against the Ministry of Sports and Youth Affairs team. The Ministry of Planning and Finance team scored an opening goal at the 8th minute of the game. Then, the Ministry of Sports and Youth Af-

fairs team scored an equalizing goal at the 11th minute and scored more goals at the 16th and 18th minutes, so it took a 3-1 lead. However, the Ministry of Planning and Finance scored a goal at the 42nd minute of the game.

After that, the second half of the game continued and at the 47th minute of the game, the Ministry of Planning and Finance team scored an equalizing goal, and the two sides continued to compete with each other with three goals each. During the rest of the game, they fought hard to get a winning goal, but neither side could score a goal, and



Senior General Min Aung Hlaing presents cash award to the winning team.



A player receives medal and cash award.



A player receives medal and cash award.



A player receives medal and cash award.

From Page 14

Youth Affairs team deservedly won against the Ministry of Planning and Finance team by 4-3.

After the competition, the awarding ceremony

continued. Union Minister for Sports and Youth Affairs U Min Thein Zan and SAC members Khun San Lwin, Dr Ba Shwe, Dr Hmu Htan and Mann Nyein Maung presented honorary medals

and cash awards.

Next, SAC member Lt-Gen Nyo Saw presented individual medals and cash awards to the Ministry of Construction team, the fourth winner, SAC mem-

ber Lt-Gen Yar Pyae to the Ministry of Home Affairs team, the third winner and SAC member General Mya Tun Oo to the Ministry of Planning and Finance team, the second

winner. After that, SAC Joint Secretary Lt-Gen Ye Win Oo awarded individual medals to the Ministry of Sports and Youth Affairs team and cordially greeted the players.

Then, the Senior General awarded the prize money and trophy to the Ministry of Sports and Youth Affairs team and cordially greeted the players.

100

Locals from Dedaye plan to plant 78,450 acres of crops in this year's winter crop growing season



A sunflower plantation.

Dedaye January 3
A total of 78,450 acres of crops will be planted in Dedaye Township, Pyapon District, Ayeyawady Region during this year winter crop

planting season, said U Zaw Min Tun, Head of Department of Agriculture.

In Dedaye Township, a total of 78,450 acres of various crops including 76,530

acres of rice, 320 acres of sunflowers and 1,600 acres of sunn hemp fibre, will be planted in the first week of January this year. In order to be able to grow these

crops, the Department of Agriculture has started providing information to farmers and soil improvement activities.

"Farmers are doing the necessary preparations to plant crops including rice this winter. The Department of Agriculture will provide technology and agricultural guidelines to the ground in order to plant properly without difficulty. In addition, the department is also imparting techniques to teach people how to use fertilizers properly and use alternative chemical fertilizers at a time when the prices of fertilizers are rising,"

KKL

At least 73 killed, 173 injured in 2 blasts near late Iranian commander's burial site

Tehran January 3
At least 73 people were killed and 173 others injured on Wednesday in two blasts near the burial ground of Iran's late commander Qassem Soleimani in the southwestern province of Kerman, reported the semi-official Fars news agency citing Iran's Emergency organization.

first one heard at 15:04 local time (1134 GMT) and the second one a few minutes later at 15:17, as people were paying homage to the late commander on his fourth assassination anniversary, the IRINN added.

According to the report, the cause of the blasts has not been determined yet, and rescue teams have been sent to the scene.

According to the Islamic Republic of Iran News Network (IRINN), the blasts occurred in an underpass one kilometer away from the burial ground, with the

It added most of the injuries had been sustained due to overcrowding and people's panicking.

Xinhua

Public Notice for Elimination of Violence

1. Declaring themselves to be "for the people", the so-called CRPH, NUG and PDF terrorist groups are lawlessly killing Buddhist monks, civil servants including schoolteachers, and members of the general public, as well as looting and robbing.
2. Not encouraging, supporting, or assisting "CRPH", "NUG", and "PDF" terrorists, who are intimidating and killing people and committing destructive activities, is to protect the lives and property of the general public.
3. Giving information secretly to the authorities on terrorists and on possession and transport of weapons/ammunition is tantamount to protecting the lives and property of innocent people.



နေပန်လပန်ရှေးဟောင်းစေတီတော်မြတ် လေးဆူကို ဖူးတွေ့ရစဉ်။



**နိုင်ငံတော်
စီမံအုပ်ချုပ်ရေး
ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်
ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး
မင်းအောင်လှိုင်
မဟာမင်္ဂလာမဏ္ဍပ်တော်
အတွင်းရှိ
ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အား
မြသပိတ်ဆွမ်းတော်၊
သစ်သီးဆွမ်း၊
ပန်း၊ ရေချမ်း၊
ဆီမီးတို့ကို
ကပ်လှူပူဇော်စဉ်။**

ဖြစ်ကြောင်း၊နေပန်လပန် ရှေးဟောင်းစေတီတော်မြတ်လေးဆူကို ဗုဒ္ဓသာသနာတော်အဖွဲ့ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေး၊ သာသနာတော်ထွန်းကားပြန့်ပွားရေးနှင့် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရေး စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှတို့ အဖူးပြုသည့်တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစုများ၊ စေတနာရှင်ပြည်သူများ၏ စုပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင် မွမ်းမံတည်ထားပူဇော်ပြီးစီးခဲ့ပြီး ရွှေထီးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရတနာစိန်ဖူးတော် တင်လှူပူဇော်ခြင်းနှင့် ဗုဒ္ဓဘိသေကအနေကလာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့တွင် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

စာမျက်နှာ ၁၇မှအဆက်

အနုမောဒနာတရားနာယူ၍ လှူဒါန်းမှုအစုအတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်များသည် ရွှေထီးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရတနာစိန်ဖူးတော်တို့ကို မင်္ဂလာဝေါဟာရတော်ဖြင့် ပင့်ဆောင်၍ စေတီတော်မြတ်ကြီးအား လက်ယာရစ်လှည့်လည်ပူဇော်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ရတနာစိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်နှင့် ရွှေထီးတော်တို့အဆင့်ဆင့်တို့ကို မင်္ဂလာအချိန်တွင် စေတီတော်အတွက်၌ တင်လှူပူဇော်ကာ ပရိတ်နံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပူဇော်ကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့က မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားအောင်မြင်ခြင်း အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ရတနာ ရွှေမြီး၊ ငွေမိုးများ ရွာသွန်းဖြူးကြသည်။

ဆက်လက်ပြီး သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များက နေပန်လပန် ရှေးဟောင်းစေတီတော်မြတ်အား ဗုဒ္ဓဘိသေကအနေကလာတင်၍ ဗုဒ္ဓဘိသိက်သွန်းတော်မူကြပြီး ဗုဒ္ဓသာသနာစိရံတိဋ္ဌတု သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို ဆုတောင်း၍ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့သည် မင်္ဂလာမော်ကွန်းကမ္ပည်းကျောက်စာတော်ကို အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းဖွင့်လှစ်၍ ရတနာရွှေခေါင်းလောင်းတော်ကို ထိုးခတ်ပူဇော်သည်။

အဆိုပါ နေပန်လပန်ရှေးဟောင်းစေတီတော်မြတ် လေးဆူသည် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ရှေးဟောင်းသုတေသနဌာနမှ ပညာရှင်များ၏ခန့်မှန်းချက်အရ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၃၀၀ ကျော်ခန့် ပြောင်ရမ်းခေတ်တွင် တည်ထားခဲ့သော စေတီတော်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၀၅ ခုနှစ်တွင် လက်ရှိ သုခုရတနာကျောင်းတိုက်ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအာလောက၏ ခမည်းတော်ဖြစ်သူနှင့် ဦးရီးတော်ဖြစ်သူတို့ကတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ပြန်လည်ဖော်ဆောင်ခဲ့ခြင်း



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားအောင်မြင်ခြင်း အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ရတနာရွှေမြီး၊ ငွေမိုးများ ရွာသွန်းဖြူးစဉ်။

အပြည်အဝတ်တန်ဖိုး

နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် လွတ်လပ်ရေးဆုံးရှုံးရန်အတွက် ရက်ပိုင်းလပိုင်းမျှသာ ကြာမြင့်နိုင်သော်လည်း ဆုံးရှုံးသွားသည့် လွတ်လပ်ရေးကို ပြန်လည်ရယူရန်အတွက်ကြိုးပမ်းရာတွင် နှစ်ပေါင်းများစွာကြာမြင့်ခဲ့ရပါသည်။ အသက်ပေါင်းများစွာလည်း ပေးဆပ်ခဲ့ရပါသည်။ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံတွင် လွတ်လပ်ရေးဆုံးရှုံးရသည်ထက်ကြီးမားသည့် ဆုံးရှုံးမှုမရှိသောကြောင့် မိမိတို့နိုင်ငံ၏အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် နိုင်ငံသားအားလုံးတွင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရန် အပြည်အဝတ်တန်ဖိုးပါသည်။

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က (၇၄)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခမ်းအနားသို့ ပေးပို့သောသဝဏ်လွှာမှကောက်နုတ်ချက်) ၄-၁-၂၀၂၂



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဝိုင်းချုပ်ပွဲတွင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

ပျ ရှေ့မှအဆက်

အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ အဆိုပါ အသင်းများသည် ဝိုင်းချုပ်ပွဲသို့တက်ရောက် လာကြသည် အသင်းများဖြစ်သည်နှင့် အညီ တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အပြန်အလှန် အကြိတ်အနယ်ဖိအားပေး ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ပွဲကစားချိန် ရှစ်မိနစ်တွင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက အဖွင့် ရိုးရရှိခဲ့ပြီး ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပွဲကစားချိန် ၁၁ မိနစ်တွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ချေပ ရိုးနှင့် ပွဲချိန် ၁၆ မိနစ်တွင် ပွဲချိန် ၁၈ မိနစ် တို့တွင် ဦးဆောင်ရိုးများ ထပ်မံသွင်းယူ နိုင်ခဲ့သောကြောင့် သုံးရိုး တစ်ရိုးဖြင့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အသင်းက ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ပွဲချိန် ၄၂ မိနစ်တွင် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာ ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ချေပရိုးတစ်ရိုး ပြန်လည်သွင်းယူနိုင်ခဲ့သောကြောင့် ပထမ

ပိုင်း ၄၅ မိနစ်ပြီးဆုံးချိန်တွင် အားကစား နှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းက သုံးရိုး နှစ်ရိုးဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယပိုင်းပွဲကစားချိန်ကို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ပွဲစလျှင် စချင်း ၄၇ မိနစ်၌ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ချေပရိုးတစ်ရိုးထပ်မံ သွင်းယူနိုင်ခဲ့သဖြင့် တစ်ဖက်သုံးရိုးစီဖြင့် နှစ်ဖက် အပြန်အလှန် အကြိတ်အနယ် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားခဲ့ကြသည်။ ကျန်ရှိသည့် ပွဲကစားချိန်အတွင်း အနိုင်ရိုး ရရှိရေး ရေကုန်ရေခန်း ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ ကြသော်လည်း တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် ရိုးသွင်းယူနိုင်ခြင်း မရှိသည့်အတွက် သာမန်ပွဲကစားချိန် မိနစ် ၉၀ပြည့်သည့် အချိန်တွင် သရေရလဒ်ဖြင့်သာ ပွဲပြီးဆုံး ခဲ့ရသဖြင့် အချိန်ပို ပထမပိုင်းကို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရသည်။ အချိန်ပို မိနစ် ၃၀ ကို ဆက်လက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ အချိန်ပို ၁၈ မိနစ် တွင် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာနအသင်းက ၁၈ ကိုက်စည်း အပြင် တက်မှ အပြင်းကန်သွင်းချက်ဖြင့် ဦးဆောင် ရိုးရရှိခဲ့ပြီး ချေပရိုးပြန်လည်သွင်းယူနိုင် ခြင်းမရှိသဖြင့် ပွဲကစားချိန်များပြီးဆုံးချိန် တွင် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာနအသင်းက စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား လေးရိုး သုံးရိုးဖြင့် ထိုက်တန်စွာအနိုင်ရပိုလ်စွဲ ခဲ့သည်။

စာမျက်နှာ ၂၁ သို့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဝိုင်းချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးက ဒုတိယဆုရရှိသည့် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့်ချီးမြှင့်ငွေများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒုတိယဝိုင်းချုပ်ကြီးရာပြည့်က တတိယဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ချီးမြှင့်ငွေများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦးက ပထမဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစောက အသင်းလိုက် စတုတ္ထဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းအား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ချီးမြှင့်ငွေများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒေါက်တာမူထွန်းက အကောင်းဆုံးအားကစားသမားဆုရရှိသည့် အားကစားသမားတစ်ဦးကို ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် ချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲဖိုလ်လှပွဲကို အားကစားဝါသနာရှင်ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

စာမျက်နှာ ၂၀ မှအဆက် ယင်းနောက် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ အကောင်းဆုံးအားကစားသမားဆု ရရှိခဲ့ကြသည့် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ခင်မောင်လွင်၊ ဒေါက်တာ ဘရွှေ၊ ဒေါက်တာမူထွန်းနှင့် မန်းငြိမ်းမောင် တို့က ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် ချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ ချီးမြှင့်ပြီး အားကစားသမားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

စာမျက်နှာ ၁၉ မှ အဆက်
စမ်းသပ်သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခဲ့ပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် ပြည်လုံးကျွတ် သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
ယင်းအပေါ်မူတည်၍ ခိုင်မာမှုနိမ့်ကျသည့် မဲစာရင်းများရရှိလာပါက “ဥပဒေနှင့်အညီလွတ်လပ်၍ တရားမျှတသည့် ပါတီနိမ့်ကျမှုရရှိအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပနိုင်ရေး နှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးအကြားအလပ်မရှိ ဆန္ဒမဲ ပေးပိုင်ခွင့်ရရှိရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်” သွားကြရမည်ဖြစ် ပါသည်။ စည်းစနစ်ကျနမှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်

စေရေးနှင့် ၎င်းရွေးကောက်ပွဲမှ ထွက်ပေါ်လာသည့် အစိုးရကို နိုင်ငံတော်တာဝန်များ လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
ချစ်ကြည်လေးစားရပါသော ပြည်ထောင်စုဖွဲ့ တိုင်းရင်းသားပြည်သူ အပေါင်းတို့စင်စား
နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် တိုင်းရင်းသားအားလုံး၏ သွေးစည်း ညီညွတ်မှု၊ အပြန်အလှန် လေးစားယုံကြည်မှုများဖြင့် ပြည်ထောင်စု စိတ်ဓာတ်ကိုမူတည်ပြု၍ ချမှတ်ထားသော အဂ္ဂမဟာဗျူဟာ၊ မဟာဗျူဟာ၊ နည်းဗျူဟာများကို လက်တွေ့ကျကျ ကျင့်သုံးပြီးဆက်လက်၍ ကြိုးပမ်း

အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားပါမည်။
၂၀၂၄ ခုနှစ် (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အမျိုးသားရေး ဦးတည်ချက်(၅)ရပ်ကို ပြည်ထောင်စုဖွားတိုင်းရင်းသားညီနောင် အားလုံးက လေးနက်စွာခံယူ၍ သမိုင်းအစဉ်အလာကြီးမားသော အိမ်မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်၊ ပြည်ထောင်စု စိတ်ဓာတ်များဖြင့် သွေးစည်းညီညွတ်စွာလက်တွဲပါဝင် ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်သွားကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်လျက် သဝဏ်လွှာအားပေးပို့အပ် ပါသည်။

(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ နိုင်ငံတော်အလံအလေးပြုပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပမှု တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် ဝန်ပိုဒါရီ ၃
၂၀၂၄ ခုနှစ် (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ နိုင်ငံတော်အလံအလေးပြုပွဲအခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်(ယနေ့)နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် မြို့တော်ခန်းမရွှေ ရင်ပြင်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားကျင်းပပုံများကို ယင်းနေ့နံနက် ၆ နာရီခွဲတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား MRTV-HD Channel၊ MRTV-News Channel၊ MRTV-NRC၊ MRTV Farmers'၊ MRTV Sports နှင့် MRTV Parliament Channel၊ MITV Channel၊ MWD HD Channel၊ MWD Variety HD Channel၊ Channel Light Channel၊ Readers' Channel၊ 5 plus Channel၊ Sky Net Up to Date၊ Sky Net တိုင်းရင်းသား Channel၊ MRTV Website၊ မြန်မာ့အသံဓေဒီယို၊ ပတ္တမြား FM၊ ချယ်ရီ FM၊ FM ပုဂံ၊ မန္တလေး FM၊ ပုဂ္ဂံတီ FM၊ ရွှေ FM၊ သဝဏ် FM နှင့် Star FMတို့မှ တိုက်ရိုက်(Live)ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း မိသားစုပြည်သူများကို လေးစား စွာကြိုတင်အသိပေးအပ်ပါသည်။
(သတင်းစဉ်)

ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၂ / ၂၀၂၄
၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌက အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များအား ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊
ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များကို ချီးမြှင့်အပ်နှင်းလိုက်သည် -

ပြည်ထောင်စုစည်သူသင်္ဂဟဘွဲ့
စည်သူဘွဲ့

၁။ ဦးသိန်းစိုး ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၂။ ဦးဝင်းရှိန် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
တပ်မတော်ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်သတ္တိဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့

သူရဘွဲ့

၁။ ဗိုလ်မှူးကြီး ငြိမ်းချမ်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၂။ ဗိုလ်ကြီး သက်ပိုင်ထက် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
စွမ်းဆောင်မှုဆိုင်ရာဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ
သီရိပျံချီဘွဲ့

၁။ ဘဒ္ဒန္တဘဏိက ပဓာနနာယက မြိုင်ကြီးဌာနနှင့်ဦးတောရကျောင်း
(ဒုတိယမြိုင်ကြီးဌာနဆရာတော်)
၂။ ဘဒ္ဒန္တကေသရိန္ဒ ပဓာနနာယက လမင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
၃။ ဘဒ္ဒန္တသုမန မော်ကွန်းထိန်း နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိ သာသနာ့တက္ကသိုလ်
(ရန်ကုန်)
၄။ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တ ကထိက၊ ပဋိပတ္တိမဟာဌာန အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒ
အာစိဏ္ဏ ဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ်
၅။ ဦးအေးမြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး(ငြိမ်း) စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

ဇေယျကျော်ထင်ဘွဲ့

၁။ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထိန်ဝင်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၂။ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး နီလင်းအောင် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၃။ ဗိုလ်ချုပ် ခင်ဇော် (ငြိမ်း) ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ဝဏ္ဏကျော်ထင်ဘွဲ့

၁။ ဦးခင်မောင်ဦး အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၂။ ဦးမျိုးချစ် အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၃။ ဒေါက်တာ အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄။ ဒေါ်နန်းစန္ဒာစမ်း အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၅။ ဦးအောင်မိုးမြင့် အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၆။ ဦးအောင်လွင်ဦး အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၇။ ဦးမြင့်ဦး အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၈။ ဦးမြင့်သိန်း အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၉။ ဗိုလ်မှူးချုပ်လှမွန် ဒုတိယဝန်ကြီး ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၀။ ဦးအောင်မြိုင် ဒုတိယဝန်ကြီး ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၁။ ဗိုလ်ချုပ်ဖြိုးသန့် ဒုတိယဝန်ကြီး နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
၁၂။ ဒေါက်တာဝါဝါမောင် ဒုတိယဝန်ကြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နိုင်ငံခြားစီးပွား
ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

၁၃။ ဦးအေးထွန်း ဒုတိယဝန်ကြီး သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
၁၄။ ဒေါ်နန္ဒာစိန် ဒုတိယဝန်ကြီး သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
၁၅။ ဒေါက်တာအောင်ကြီး ဒုတိယဝန်ကြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း
ဝန်ကြီးဌာန

၁၆။ ဦးမြင့်စိုး ဒုတိယဝန်ကြီး သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၇။ ဦးမင်းသူ ဒုတိယဝန်ကြီး သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်
ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန

၁၈။ ဦးသန့်စင် ဒုတိယဝန်ကြီး စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
၁၉။ ဦးရင်မောင်ညွန့် ဒုတိယဝန်ကြီး စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
၂၀။ ဒေါက်တာမျိုးသန့် ဒုတိယဝန်ကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား
ဝန်ကြီးဌာန

၂၁။ ဒေါက်တာမိုးဇော်ထွန်း ဒုတိယဝန်ကြီး ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
၂၂။ ဒေါက်တာအောင်ဇေယျ ဒုတိယဝန်ကြီး သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
၂၃။ ဦးဝင်းဖေ ဒုတိယဝန်ကြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

၂၄။ ဒေါ်နိုင်သက်ဦး ဒုတိယစာရင်းစစ်ချုပ် ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး
၂၅။ ဦးဆန်းမြင့် အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၂၆။ ဦးစိုးတင့် အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၂၇။ သူရဦးဘိုနီ အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၂၈။ ဦးသန်းဝင်း အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့

၂၉။ ဦးကျော်ဝင်းသိန်း အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၀။ ဦးအောင်မြင့်လွင် အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၁။ ဦးသန်းစိုး အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၂။ ဦးမောင်မောင်တင့် အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၃။ ဒေါ်ကြူကြူဝင်း အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၄။ ဦးဝင်းတည် အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၅။ ဦးကျော်စိုးလင်း အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
၃၆။ ဒေါက်တာထွန်းထွန်းဦး အဖွဲ့ဝင် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

၃၇။ ဦးနေစိုး တရားသူကြီးချုပ် ချင်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
၃၈။ ဦးဇော်ထူး တရားသူကြီးချုပ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၃၉။ ဦးသိန်းမြင့် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၀။ ဦးမြင့်အောင် တရားသူကြီး (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်
၄၁။ ဦးမြင့်သိန်း တရားသူကြီး (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်
၄၂။ ဦးစိုးညွန့် တရားသူကြီး (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်
၄၃။ ဦးမြင့်ဟန် တရားသူကြီး (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်
၄၄။ ဒေါက်တာသီတာဦး အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄၅။ ဦးမြင့်ဝင်း အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄၆။ ဒေါ်လှမျိုးစွယ် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄၇။ ဦးမြင့်သိန်း အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄၈။ ဒေါ်ကျင်စန်း အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး
၄၉။ ဦးညွန့်တင် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၀။ ဒေါက်တာဒေါ်မြင့်ကြည် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၁။ ဦးဝင်းကြည် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၂။ ဦးစောဘလိုင် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၃။ ဦးဝင်းကို အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၄။ ဒေါက်တာဘမောင် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
၅၅။ ဒေါက်တာ ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း) စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
မောင်မောင်သိမ်း
၅၆။ ဦးဝင်းမြင့် ဒုတိယရှေ့နေချုပ်(ငြိမ်း) ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန
၅၇။ ဦးသန်းထွန်း ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း) သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၈။ ဦးမြင့်အောင် ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း) ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၉။ ဦးသန်းထွန်း အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၀။ ဦးခင်မောင်အေး အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၁။ ဒေါက်တာကျော်ကျော်ဌေး အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၂။ ဒေါက်တာဦးပွား အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၃။ ဦးစောစယ်လင်တိုင်း အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၄။ ဦးမန်းမောင်မောင်ဉာဏ် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၅။ ဦးဌန်မောင် အဖွဲ့ဝင် (ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
၆၆။ ဦးကျော်လင်းမောင် တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) ကယားပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
၆၇။ ဦးဝင်းမြင့်ကျော် တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) ချင်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
၆၈။ ဦးဝင်းမြင့် တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၆၉။ ဦးစန်းကို တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၀။ ဦးမြင့်ဝင်း တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၁။ ဦးတင်အောင် တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၂။ ဦးမောင်မောင်ရွှေ တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၃။ ဦးစိုးသိန်း တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၄။ ဦးကျော်ကန် တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
၇၅။ ဦးဝင်းဆွေ တရားသူကြီးချုပ်(ငြိမ်း) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
၇၆။ ဦးသိန်းရွှေ တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ရုံး

၇၇။ ဦးမိုးကျော်အောင် သံအမတ်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၇၈။ ဦးအောင်ကျော်မိုး သံအမတ်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၇၉။ ဦးအောင်စိုးဝင်း သံအမတ်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၀။ ဦးဗန်ကိုဟော သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၁။ ဦးကြီးမြင့် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၂။ ဒေါက်တာခင်မောင်ဝင်း သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၃။ ဦးသန်းလွင် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၄။ ဦးစိုးမြင့် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၅။ ဦးတင်ထွန်း သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၆။ ဦးသန်းထွန်း သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၇။ ဦးသိန်းဟန် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၈။ ဦးဖေသိန်းတင် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၈၉။ ဦးဝင်းလွင် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၉၀။ ဦးညီညီသန်း သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၉၁။ ဦးကြာညိုချစ်ဖေ သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၉၂။ ဦးလင်းမြိုင် သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
၉၃။ ဒေါက်တာချိုဝင်းမော် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

၉၄။ ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်ဒင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း) အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
၉၅။ ဒေါက်တာသန်းဦး (ပြည်စိုးမင်း) (၂၀၂၂) ခုနှစ်အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရင်
၉၆။ ပါမောက္ခဒေါက်တာ နာယက၊ မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

အလင်္ကာကျော်စွာဘွဲ့

၁။ ဦးဝင်းစိန် (တင့်တယ်) စာပေပညာရှင်
၂။ ဦးစိန်မြအောင်(ခ)ဦးမြအောင် ဆိုင်းပညာရှင်
၃။ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း (၂၀၂၂)ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရင်
(ကြူကြူသင်း)
၄။ ဦးချစ်စံ (ချစ်စံဝင်း) (၂၀၂၂)ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရင်
၅။ ဒေါက်တာထွန်းတင့် (ဒေါက်တာထွန်းတင့်-မြန်မာစာ) (၂၀၂၂)ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရင်

စာမျက်နှာ ၂၂ မှအဆက်

	သိပ္ပံကျော်စွာဘွဲ့				
၁။	ဦးသံဗျင်	ပညာရေးအထူးအရာရှိ (ငြိမ်း)၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန	၅၂။	လ ၂၈၆၈၅၂	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ထွန်းလင်းအောင်
၂။	ပါမောက္ခဒေါက်တာ ခင်မောင်အေး	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန	၅၃။	လ ၂၈၇၈၅၀	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဌားလေး
	တပ်မတော်ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်သတ္တိဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်		၅၄။	လ ၂၈၈၀၇၁	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် တွယ်တာနိုး
	သူရဲကောင်းမှတ်တမ်းဝင်တံဆိပ်		၅၅။	လ ၂၈၈၀၇၁	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် စောအမြာဟ်
၁။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး	ဗညားပိုင်စိုး	၅၆။	လ ၂၈၈၂၇၀	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ကျော်သူဌေး
၂။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး	တေဇာလင်း	၅၇။	လ ၂၈၈၄၆၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အာသာမိုးဦး
၃။	ဗိုလ်မှူး	ထိန်လင်းထက်	၅၈။	လ ၂၈၈၄၆၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် စိုင်းဗညားဇော်
၄။	ဗိုလ်မှူး	အောင်နိုင်လင်း	၅၉။	လ ၂၈၈၄၆၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ရန်ပိုင်မျိုး
၅။	ဗိုလ်မှူး	ဝေလင်းထွန်း	၆၀။	လ ၂၈၉၂၀၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် နေလင်းဦး
၆။	ဗိုလ်ကြီး	မိုးဝင်းညွန့်	၆၁။	လ ၂၉၁၀၂၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဌေးအောင်လှိုင်
၇။	၅၆၂၅၀၁	အရာခံဗိုလ် ရဲကြည်	၆၂။	လ ၂၉၁၀၈၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဆန်းဝင်းအောင်
၈။	တ-၃၀၄၆၀၉	ဒုတိယတပ်ကြပ် ကျော်သိန်း	၆၃။	လ ၂၉၂၅၂၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အောင်သီဟ
၉။	တ-၃၃၇၅၆၂	ဒုတိယတပ်ကြပ် ဇော်မင်းထွန်း	၆၄။	လ ၂၉၂၆၀၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အောင်မြတ်ကျော်
	မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်သတ္တိ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ		၆၅။	လ ၂၉၂၆၃၀	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဇော်အောင်
	ရဲသူရဲတံဆိပ်		၆၆။	လ ၂၉၂၆၃၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အောင်တေဇာထွန်း
၁။	ဒုတိယရဲမှူးကြီး	ဝဏ္ဏစိုးအောင်	၆၇။	လ ၂၉၃၈၄၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် စိုင်းစိုးစံ
၂။	ရဲမှူး	ငြိမ်းချမ်း	၆၈။	လ ၂၉၅၀၁၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ရဲဘုန်း
၃။	ယာယီရဲမှူး	ညီညီလွင်	၆၉။	လ ၂၉၅၀၆၇	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ကျော်မင်းနိုင်
၄။	ရဲအုပ်	ကျော်မင်းနိုင်	၇၀။	လ ၂၉၅၅၉၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဘောဇဇနန်း
	ရဲဗလတံဆိပ်		၇၁။	လ ၂၉၅၆၀၄	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အောင်ကောင်းမြတ်
၁။	ဦးဝင်းနိုင်	လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး			ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၂။	ရဲအုပ်	သိန်းဇော်ဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃။	ရဲအုပ်	မောင်မျိုး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄။	ရဲအုပ်	အောင်ကိုမင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၅။	ရဲအုပ်	ဆန်းမြင့်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၆။	ရဲအုပ်	ကျော်ဝင်းလှိုင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၇။	ရဲအုပ်	အောင်လင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၈။	ရဲအုပ်	မျိုးမင်းအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၉။	ရဲအုပ်	ရဲပိုင်သူ			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၀။	ရဲအုပ်	မျိုးမင်းကျော်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၁။	ရဲအုပ်	ဟန်မင်းဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၂။	ရဲအုပ်	မျိုးလှိုင်ဝင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၃။	ဒုတိယရဲအုပ်	မင်းမင်းထွန်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၄။	ဒုတိယရဲအုပ်	ပြည့်ဖြိုးအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၅။	ရဲအရာခံ	မြင့်ဇော်အောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၆။	ရဲအရာခံ	မောင်မောင်ဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၇။	လ ၁၇၁၂၄၆	ရဲတပ်ကြပ်ကြီး မိုးအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၈။	လ ၁၇၄၂၄၁	ရဲတပ်ကြပ်ကြီး ဇော်ရှင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၁၉။	လ ၁၇၄၄၄၂	ရဲတပ်ကြပ်ကြီး မောင်မောင်လွင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၀။	လ ၁၇၈၉၂၉	ရဲတပ်ကြပ်ကြီး တင်ကိုကို			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၁။	လ ၁၉၀၆၄၃	ရဲတပ်ကြပ်ကြီး ထွန်းထွန်းမင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၂။	လ ၁၆၁၉၆၃	ရဲတပ်ကြပ် စောလှိုင်ဝင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၃။	လ ၁၉၇၁၉၀	ရဲတပ်ကြပ် တင့်လွင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၄။	လ ၂၁၀၂၁၈	ရဲတပ်ကြပ် နိုင်မင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၅။	လ ၂၂၀၀၄၉	ရဲတပ်ကြပ် ဇော်မင်းထွန်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၆။	လ ၂၆၂၃၆၉	ရဲတပ်ကြပ် ကျော်ဇော်ဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၇။	လ ၂၇၆၀၁၁	ရဲတပ်ကြပ် စိုးထွေးအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၈။	လ ၂၇၆၀၁၃	ရဲတပ်ကြပ် ရှောင်ပုန်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၂၉။	လ ၂၇၆၀၁၈	ရဲတပ်ကြပ် သန်းရွှေဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၀။	လ ၂၁၉၄၅၁	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် မျိုးမြင့်သူမောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၁။	လ ၂၃၆၆၈၇	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ကျော်ဝင်းနိုင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၂။	လ ၂၅၄၂၆၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် မောင်ကျော်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၃။	လ ၂၅၅၉၆၁	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် စောမင်းဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၄။	လ ၂၅၆၆၈၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဇော်ဝင်းအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၅။	လ ၂၆၀၉၄၄	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် တွယ်တာအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၆။	လ ၂၆၆၀၉၄	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် သီတာဝင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၇။	လ ၂၆၆၇၈၉	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် လှိုင်မျိုးထက်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၈။	လ ၂၆၈၈၀၉	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် နေလင်းထက်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၃၉။	လ ၂၇၅၈၃၇	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် မျိုးသီဟနိုင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၀။	လ ၂၇၆၁၉၆	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် သက်ဝေအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၁။	လ ၂၇၇၄၈၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ပြည့်ဖြိုးကျော်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၂။	လ ၂၈၁၉၃၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ထက်ဖုန်းအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၃။	လ ၂၈၂၅၂၃	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် နေထက်လင်းအောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၄။	လ ၂၈၃၃၇၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ချစ်ချော			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၅။	လ ၂၈၃၄၁၉	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ရဲလွင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၆။	လ ၂၈၃၄၅၁	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဝင်းသက်နောင်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၇။	လ ၂၈၃၈၂၈	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဖြိုးခန့်ကျော်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၈။	လ ၂၈၆၄၃၄	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် သူရိန်ဦး			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၄၉။	လ ၂၈၆၄၄၅	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ဇော်လင်း			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၅၀။	လ ၂၈၆၄၅၄	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် ချမ်းမျိုးကျော်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
၅၁။	လ ၂၈၆၇၈၉	ရဲဒုတိယတပ်ကြပ် အောင်ဇော်ထက်			မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့

စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ် ချီးမြှင့်အပ်နှင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၃ / ၂၀၂၄
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၅ ရက်)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ က ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ရေးဆွဲနိုင်ရန် အသေးစိတ်အခြေခံရမည့်မူများ ချမှတ်နိုင်ရေးအတွက် အမျိုးသားညီလာခံတွင် ပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည့် အောက်ဖော်ပြပါ ညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များကို စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်အား ချီးမြှင့်အပ်နှင်းလိုက်သည်-

စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်
လူမှုထူးချွန်တံဆိပ် (ပထမဆင့်)

၁။	ဗိုလ်မှူးချုပ် မျိုးမြင့်(ငြိမ်း)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၂။	ဗိုလ်မှူးချုပ် မင်းသိန်းတင့် (ငြိမ်း)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၃။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဖေငြိမ်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (ငြိမ်း)
၄။	ဦးထွန်းထွန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၅။	ဦးချစ်ခင်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၆။	ဦးကြည်သန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (ငြိမ်း)
၇။	ဦးကျော်ဆန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၈။	ဦးလှသောင်းမြင့်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၉။	ဗိုလ်မှူးကြီး မိုးမြင့်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၀။	ဗိုလ်မှူးကြီး မြင့်အုန်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၁။	ဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းနောင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၂။	ဗိုလ်မှူးကြီး ထိန်လင်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၃။	ဗိုလ်မှူးကြီး ညွန့်ဝေ	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁၄။	ဦးသန်းညွန့်	ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း)
၁၅။	ဗိုလ်မှူးကြီး သိန်းလွင်	ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း)
၁၆။	ဦးကိုကိုကျော်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၁၇။	ဦးတင့်တယ်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၁၈။	ဗိုလ်မှူးကြီး သန်းဝင်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၁၉။	ဦးမြင့်သိန်း	ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
၂၀။	ဦးစန်းလွင်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၁။	ဦးမြင့်သိန်းဆွေ	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၂။	ဦးမောင်မောင်တင်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၃။	ဦးဆန်းထွန်း	ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
၂၄။	ဦးလှသိန်း	ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
၂၅။	ဦးစိန်သန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၆။	ဦးကျော်မြင့်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၇။	ဦးတင်ရီ	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၈။	ဦးမောင်ဌေး	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၂၉။	ဒေါက်တာခင်ဇော်	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၀။	ဦးစန်းတင့်	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၁။	ဒေါက်တာညွန့်လွင်	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၂။	ဗိုလ်မှူးကြီး တင်ထွဋ်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၃၃။	ဒေါက်တာဘမြင့်	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၄။	ဒေါက်တာမောင်အောင်ခင်	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၅။	ဒေါက်တာသာလှရွှေ	ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃၆။	ဦးသန်းဦး	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၃၇။	ဦးစိန်လှ	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၃၈။	ဦးထွန်းထိန်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၃၉။	ဦးဝေမြင့်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၄၀။	ဦးတင်စိုး	အထွေထွေမန်နေဂျာ
၄၁။	ဦးမြင့်သိန်း	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၄၂။	ဦးလှမြင့်	ရုံးအဖွဲ့မှူး
၄၃။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သိန်းထွန်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၄။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ထွန်းဝင်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၅။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းတင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၆။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ကျော်ကျော်မော်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၇။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး စိုးမြင့်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၈။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး တင်ထွန်းပွား	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၄၉။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ထင်အောင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၀။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဟန်ထွန်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၁။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး တင်သိန်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၂။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ကျော်ဝင်းဦး	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၃။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝေလင်းအောင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

၅၄။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ချစ်ဦး	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၅။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ညွန့်တင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၆။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး စိုးတင့်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၇။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သန်းဝင်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၈။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းဆွေထွန်း	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၅၉။	ဦးဝင်းကြည်	အထွေထွေမန်နေဂျာ
၆၀။	ဦးဝင်းသိန်း	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၆၁။	ဦးရွှေကျော်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၆၂။	ဦးစောလွင်	ပါမောက္ခ
၆၃။	ဦးသိန်းစံ	ကျောင်းအုပ်ကြီး
၆၄။	ဦးထင်ကျော်	စက်ရုံမှူး
၆၅။	ဦးညွန့်အောင်	အထွေထွေမန်နေဂျာ
၆၆။	ဦးမောင်မောင်ကြည်	အထွေထွေမန်နေဂျာ
၆၇။	ဒေါ်ခင်သန်းနွယ်	ပါမောက္ခ၊ ရူပဗေဒဌာန
၆၈။	ဒေါက်တာဇော်လင်း	ပါမောက္ခ၊ ဒဿနိကဗေဒဌာန
၆၉။	ဒေါ်ပို	ပါမောက္ခ၊ မြန်မာစာဌာန
၇၀။	ဦးခင်မောင်ကြည်	ကျောင်းအုပ်ကြီး
၇၁။	ဒေါက်တာ ဆွေဆွေအေး	ပါမောက္ခ(ရန်ကုန်)
၇၂။	ဒေါက်တာမျိုးဝင်း	ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး)
၇၃။	ဒေါက်တာသိန်းညွန့် (ညွန့်ဝေ ကသာ)	ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး)
၇၄။	ဒေါက်တာစိုးသိန်း	ခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်ကြီး
၇၅။	ဒေါက်တာလှဖေ	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၇၆။	ဒေါက်တာစောဆိုစွန်သာ	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၇၇။	ဦးသိန်းအောင်	ပါမောက္ခဌာနမှူး(ငြိမ်း)
၇၈။	ဦးစိုးညွန့်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်
၇၉။	ဦးခင်ကြွယ်	အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ငြိမ်း)
၈၀။	ဦးအိုမောင်	အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ငြိမ်း)
၈၁။	ဦးစိုးဝင်း	အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ငြိမ်း)
၈၂။	ဦးသိန်းဝင်း	အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ငြိမ်း)
၈၃။	ဦးလှတင်	အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ငြိမ်း)
၈၄။	ဦးတင်ဝင်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၈၅။	ဦးညာဏ်ထွန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၈၆။	ဦးဝင်းတင်	တိုင်းတရားသူကြီး (ပဲခူးတိုင်း)
၈၇။	ဦးစိုးမြင့်သိန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၈၈။	ဦးတင်ထွေး	ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
၈၉။	ဒေါ်ညွန့်ညွန့်ရွှေ	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၀။	ဦးအေးကို	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၁။	ဦးစောနိုင်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၂။	ဦးလှမြိုင် (ကိုဆောင်း)	အယ်ဒီတာချုပ်(ငြိမ်း)
၉၃။	ဦးတင်မောင်လွင်	တွဲဖက်ပါမောက္ခ၊ ပန်းချီ
၉၄။	ဦးအောင်ကြည်သိန်း	ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
၉၅။	ဦးစော်မြင့်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၆။	ဦးရဲမြင့်စိုး	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၇။	ဦးခင်မောင်ကြည်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၈။	ဦးငွေမိုး	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၉၉။	ဦးစိုးမြင့်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၀၀။	ဦးကျော်ညွန့်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၀၁။	ဦးတင်အောင်ဝင်း	ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
၁၀၂။	ဦးပြင်သိန်း	တွဲဖက်ပါမောက္ခ၊ သင်္ချာဌာန
၁၀၃။	ဒေါက်တာအောင်မြင့်ဦး	တွဲဖက်ပါမောက္ခ
၁၀၄။	ဒေါ်ချိုချိုစွမ်း	တွဲဖက်ပါမောက္ခ၊ သမိုင်းဌာန
၁၀၅။	ဒေါက်တာမြင့်သိန်း	ဌာနမှူး၊ သင်္ချာဌာန
၁၀၆။	ဦးအောင်သိန်း	ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာချုပ်(လျှပ်စစ်)
၁၀၇။	ဦးကျော်သန့်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၀၈။	ဦးသောင်းရွှေ	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၀၉။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးကျင်မောင်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၁၀။	ဦးရန်နိုင်	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၁၁။	ဦးအောင်မြင်သူ	ညွှန်ကြားရေးမှူး
၁၁၂။	ဦးမြင့်အောင်	ညွှန်ကြားရေးမှူး

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်း
ဝန်ကြီးဌာန
သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန
သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန
သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန
စက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(အင်းစိန်)
အမှတ်(၁)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး
ဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန
သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန
စက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(အင်းစိန်)
အမှတ်(၁)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး
ဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျွန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
အားကစားဝန်ကြီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး
နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်
ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီရုံး
မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန
သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး
ဝန်ကြီးဌာန
တရားရုံးချုပ် (ရန်ကုန်)
တရားရုံးချုပ်
တရားရုံးချုပ်
ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေ
ရွေးကောက်ပွဲကွင်းပရေးကော်မရှင်ရုံး
ဆက်သွယ်ရေး၊ စာတိုက်နှင့် ကြေးနန်း
ဝန်ကြီးဌာန
အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေး
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေး
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန
ရွေးချယ်ရုံး
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်း
ဝန်ကြီးဌာန
သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန
လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၂)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၂)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၂)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၂)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန
အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း
ဝန်ကြီးဌာန
ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း
ဝန်ကြီးဌာန
စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး
(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဘုရင်မင်းမြတ် ပရယ်ဘတ် သမ်ဒက် ပရယ် ဘိုဂိုနစ်
နိုဂိုဒွန် သီဟာမိနီထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံပြည်သူများမှ မိမိနှင့်အတူ အဆွေတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများအား ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် ဆုမွန်ကောင်းများပို့သအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတို့အကြားနီးကပ်ပြီး ကာလရှည်ကြာသော ဆက်ဆံရေးမှာတူညီသော ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဘာသာတရားဓလေ့ထုံးတမ်းများ၊ အပြန်အလှန်လေးစားမှုနှင့် နားလည်မှုတို့အပေါ် အခြေခံထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လာမည့်အနာဂတ်တွင် နှစ်နိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့် အပြန်အလှန်အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုခိုင်မာစေရေး မိမိတို့ဆောင်ရွက်သွားနိုင်လိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။

အဆွေတော်အနေဖြင့် ကျန်းမာရွှင်လန်း၍ အေးချမ်းပါစေကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူအပေါင်း ငြိမ်းချမ်း၍ ကျန်းမာပျော်ရွှင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။
အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
ဂျူးပက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ပလာဒီဟာပူတင်ထံမှ ပေးပို့သည့်
ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားအားလပ်ရက်ဖြစ်သော လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် မိမိအနေဖြင့် အဆွေတော်ထံသို့ လှိုက်လှဲစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။

ရှုရှား-မြန်မာဆက်ဆံရေးသည် အစဉ်အလာအရ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုရှိပါသည်။ မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ ပူးတွဲဆောင်ရွက်မှုများမှတစ်ဆင့် နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားနှင့် အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသ တည်ငြိမ်မှုနှင့် လုံခြုံမှုပိုမိုခိုင်မာစေရေးအတွက် နယ်ပယ်ကဏ္ဍစုံတွင် နှစ်ဖက်အကျိုးရှိသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများထပ်မံ တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဟု မိမိအနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် နှစ်သစ်အခါသမယတွင် အဆွေတော်အား နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။ အဆွေတော် ကျန်းမာပျော်ရွှင်၍ အောင်မြင်မှုများရရှိပြီး မြန်မာပြည်သူများအားလုံးငြိမ်းချမ်း၍ သာယာဝပြောပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
သီရိလင်္ကာဒီပိတကရက်တစ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာရာနေလ်
ဝစ်ဒါရိမိဆင်းဟိထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် မိမိအနေဖြင့် အဆွေတော်အား ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ဖော်ပြလျက်ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။

ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာနှင့် တူညီသောယဉ်ကျေးမှုစံနှုန်းများအပေါ် အခြေခံလျက်ရှိသည့် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအကြား ကာလရှည်ကြာတည်ရှိနေသော ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသည်ဆက်ဆံရေးသည် ရာစုနှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် ဆက်လက်တိုးတက်ခိုင်မာလျက်ရှိပါသည်။ လာမည့်နှစ်များတွင်လည်း နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးသည် ပိုမိုခိုင်မြဲလာမည်ဟုမိမိအနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

မြန်မာပြည်သူများငြိမ်းချမ်းပျော်ရွှင်၍ သာယာဝပြောပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
ဂျူးပက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ မီဒေးလ် မိဂူဝတင်ထံမှ
ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အမျိုးသားရုံးပိတ်ရက်အခါသမယတွင် ရှုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံအစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စား မိမိက ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ရှုရှားနိုင်ငံသည် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသော မိတ်ဖက်ဆက်ဆံရေးရှိပါသည်။ မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံအစိုးရ၏တက်ကြွသောပူးတွဲလုပ်ဆောင်ချက်သည် ကုန်သွယ်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ သိပ္ပံ၊ နည်းပညာနှင့် လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းစေမည့် နယ်ပယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဟု မိမိအနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

အဆွေတော်ကျန်းမာချမ်းသာပြီး လုပ်ငန်းဆောင်တာများတွင် အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်းနှင့် ခင်မင်ဖော်ရွေသော မြန်မာပြည်သူများ ပျော်ရွှင်၍ သာယာဝပြောပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
ဘယ်လာရစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဂိုမန် ဂိုလော့ပ်ချန်ကိုထံမှ
ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ဘယ်လာရစ်သမ္မတနိုင်ငံအစိုးရကိုယ်စားမိမိအနေဖြင့် အဆွေတော်ထံသို့ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။

ဘယ်လာရစ်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့သည် အပြန်အလှန်နားလည်ယုံကြည်မှု၊ လက်ရှိကမ္ဘာနှင့်ဒေသတွင်းရေးရာများအပြင် နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလမ်းကြောင်းကို လျှောက်လှမ်းရာ၌ မိမိတို့၏အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်ဆိုင်မှုအခွင့်အရေးဖြင့် ဆောင်ရွက်မှုတို့အပေါ် တူညီသောအမြင်ရှိမှုတို့အခြေခံ၍ ကောင်းမွန်သည် ဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်ထားပါသည်။

ဘယ်လာရစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုများတိုးမြှင့်သွားရန်ဆန္ဒရှိပြီး နှစ်နိုင်ငံအကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းစေမည့် နှစ်ဖက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ အထူးသဖြင့် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စီးပွားရေးကဏ္ဍတို့တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို တဖြည်းဖြည်းမြှင့်တင်သွားရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

စီးပွားရေးအရ ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုများကို အရှိန်မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် ပူးတွဲစီးပွားရေးစီမံချက်များကိုအကောင်အထည်ဖော်ခြင်းက နှစ်နိုင်ငံအောင်မြင်သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရရှိစေရန်နှင့် ဘယ်လာရစ်-မြန်မာနှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ၏သာယာဝပြောမှုတိုးတက်စေရေးအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဟု မိမိတို့အနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

အဆွေတော်ကျန်းမာစေရန်နှင့် နိုင်ငံတဝန်များထမ်းဆောင်ရာတွင် အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါကြောင်းနှင့် အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့
ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် သမ်ဒက်မဟာပဝရဓိပတိ ဟွန်မာနိုက်ထံမှ
ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် အဆွေတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရနှင့် ပြည်သူများအား ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံအစိုးရနှင့် ပြည်သူများကိုယ်စား မိမိမှ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် ဆုမွန်ကောင်းများပို့သအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတို့အကြား နှစ်ကာလကြာရှည်စွာ တည်ဆောက်ထားရှိခဲ့သည့် အစဉ်အလာအရ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသောဆက်ဆံရေးမှာ ပိုမိုခိုင်မြဲလာကြောင်းတွေ့မြင်ရသည့်အတွက် မိမိအနေဖြင့်ဝမ်းမြောက်ပါသည်။မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံအကြားရှိ ရှိရင်းစွဲချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများမှာ ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာငြိမ်းချမ်းရေး၊ တည်ငြိမ်ရေး၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် သာယာဝပြောရေးတို့အတွက် နှစ်နိုင်ငံအကြားသာမက ကဏ္ဍစုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအောက်မှ နှစ်နိုင်ငံအပြန်အလှန်အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းစေမည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ဆက်လက်တိုးမြှင့်ဖော်ဆောင်သွားနိုင်မည်ဟု မိမိယုံကြည်ပါသည်။

အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် အဆွေတော်ကျန်းမာရွှင်လန်း၍ အောင်မြင်မှုများ ဆက်လက်ရရှိပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းပေးစွာပို့သအပ်ပါသည်။

ပြည်ဝဆီများကို တတ်နိုင်သမျှလျော့စား၍ အသွင်ပြောင်းဆီများ စားသုံးခြင်းကို လုံးဝရှောင်ကြဉ်ကြပါစို့။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ထံသို့ အယ်လ်ဂျီးရီးယား ပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ နာဒီယဲလ်ဂျီထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အခါသမယတွင် အယ်လ်ဂျီးရီးယားအစိုးရတို့ထံမှ မိမိအနေဖြင့် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူကြောင်းနှင့် အဆွေတော်၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာများ ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်ရန် လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ယခုကဲ့သို့ ဖျော်ရွှင်ဖွယ်အခါသမယတွင် အယ်လ်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများခိုင်မာစေရန်နှင့် နှစ်ဖက်အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့်ကိစ္စရပ်များအပေါ် ဆွေးနွေးနိုင်ရန် နှစ်နိုင်ငံအကြား နိုင်ငံရေးရာဆွေးနွေးပွဲများထူထောင်ရန် မျှော်လင့်လျက်ရှိကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးသန်းဆွေထံသို့ ဂုဏ်ပတ်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဆာဂျီ လတ်ပီရော့ထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားအားလပ်ရက်ဖြစ်သော လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် မိမိအနေဖြင့် အဆွေတော်ထံသို့ လှိုက်လှဲစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။

အစဉ်အလာအရ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့် အပြန်အလှန်နားလည်မှုတို့ဖြင့် ဖော်ကျူးထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ဆက်ဆံရေးအပေါ် မိမိတို့အနေဖြင့် လွန်စွာကျေနပ်အားရမိပါသည်။ ယုံကြည်မှုကိုအခြေခံသည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ၊ နှစ်နိုင်ငံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနများအကြား ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုများနှင့် နိုင်ငံတကာနှင့် ဒေသတွင်း မျက်နှာစာတို့တွင် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုများကိုတစ်ဖက်မတ်မြင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ ကဏ္ဍစုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကိုတိုးမြှင့်ခြင်းဖြင့် မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားနှင့် အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသငြိမ်းချမ်းရေး၊ လုံခြုံရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဟု မိမိတို့အနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

အဆွေတော်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများအားလုံး ကျန်းမာ၊ အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးသန်းဆွေထံသို့ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး မစ္စတာ ဆုဂျီဒါ ဆိုဖီးအာထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယ၌ အဆွေတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများထံသို့ မိမိဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် ဆုမွန်ကောင်းများပို့သအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတို့အကြား ကာလရှည်ကြာတည်ရှိပြီးဖြစ်သည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေးနှင့် ကဏ္ဍရပ်များစွာ၌ နီးကပ်သောပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများမှာ ခိုင်မာ၍ အကျိုးဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိသော နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး၏ သက်သေများဖြစ်သည်ကို ဝမ်းမြောက်စွာမှတ်သားမိပါသည်။ လာမည့်နှစ်များအတွင်း မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံအကြားတည်ရှိသည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုတို့အနေဖြင့် ပိုမိုတိုးတက်ဖြစ်ထွန်းလာလိမ့်မည်ဟု မိမိအနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။ မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးအား ပိုမိုခိုင်မာစေရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံနှင့် ဒေသတွင်း ငြိမ်းချမ်းမှု၊ တည်ငြိမ်မှုနှင့် သာယာဝပြောမှုတို့အတွက် ဒေသတွင်းနှင့် ကဏ္ဍစုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမူဘောင်များအောက်၌ အဆွေတော်နှင့် နီးကပ်စွာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန်အသင့်ရှိပါသည်။

အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူများ ပိုမိုသာယာဝပြောစေပါကြောင်းနှင့် အဆွေတော်၏ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ချက်အားလုံးအနေဖြင့် အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးသန်းဆွေထံသို့ ဘယ်လာရစ်သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဆာဂေး အယ်လ်ယဲဒိုထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် မိမိအနေဖြင့်အဆွေတော်ထံသို့ လှိုက်လှဲစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။

လွန်ခဲ့သည့် စက်တင်ဘာလအတွင်းက မင့်စီမြို့တွင် အဆွေတော်နှင့်တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့မှုကို ကောင်းစွာ အမှတ်ရလျက်ရှိပါသည်။ ယင်းတွေ့ဆုံမှုတွင် အကျိုးရှိရှိဆွေးနွေးခဲ့မှုနှင့် နှစ်နိုင်ငံရေးရာများကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်အမြင်ချင်းဖလှယ်နိုင်ခဲ့သည့်အခြေအနေများကို မိမိအနေဖြင့် ဝမ်းမြောက်စွာမှတ်သားမိပါသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများသည် အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုနှင့် နားလည်မှုတို့ကို တိုးမြှင့်စေရေးအထောက်အကူပြုပြီး နှစ်နိုင်ငံအကြား နောက်ထပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအခွင့်အလမ်းသစ်များကို ဖွင့်လှစ်ဖော်ဆောင်ပေးသည်ဟု မိမိအနေဖြင့် ယုံကြည်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဘယ်လာရစ်နိုင်ငံ၏ ကတိကဝတ်ကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုပါကြောင်းနှင့် မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနများအကြား နိုင်ငံရေးရာညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲများမှတစ်ဆင့်လည်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

မိမိအနေဖြင့် မင့်စီမြို့ရှိ မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံး၏ အကျိုးဖြစ်ထွန်းသော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအထူးသဖြင့် ကုန်သွယ်ရေးကဏ္ဍအတွက် ကျေးဇူးတင်အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

အဆွေတော် ကျန်းမာစေရန်နှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များထမ်းဆောင်ရာတွင် အောင်မြင်မှုများ ဆက်လက်ရရှိပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါကြောင်းနှင့် အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးသန်းဆွေထံသို့ သီရိလင်္ကာဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး မစ္စတာ အလီဆာဘာဂီထံမှ ပေးပို့သည့်ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် မိမိအနေဖြင့် အဆွေတော်ထံသို့ နွေးထွေးလှိုက်လှဲစွာနှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါသည်။

နှစ်နိုင်ငံအကြား ဘာသာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာတူညီမှုများကိုအခြေခံ၍ တည်ရှိခဲ့သော ချစ်ခင်ရင်းနှီးသည့်ဆက်ဆံရေးသည် ဆက်လက်တိုးတက်ခိုင်မာလာသည်ကို မိမိအနေဖြင့် ဝမ်းမြောက်စွာတွေ့မြင်ရပါသည်။ နှစ်နိုင်ငံအကြား ကာလရှည်ကြာတည်ရှိခဲ့သော ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသည့်ဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုခိုင်မြဲလာစေရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးစီးပွားအတွက် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့်နယ်ပယ်များတွင် ပိုမိုတိုးမြှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည်ဟု မိမိအနေဖြင့် မျှော်လင့်ပါသည်။

အဆွေတော်အား အစဉ်ချစ်ကြည်အလေးထားလျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူများ စဉ်ဆက်မပြတ်သာယာဝပြောပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဦးသန်းဆွေထံသို့ ကိုရီးယားဒီမိုကရက်တစ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဆွန်းဟွန်းဟွာထံမှ ပေးပို့သည့် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၇၆)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် အဆွေတော်၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာများအောင်မြင်စေရန် ဆုမွန်ကောင်းများပို့သအပ်ပါသည်။

အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

- ၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟုသုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများအပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကို သတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH၊ NUG၊ PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်နေသည်။
- ၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လုယက်၊ အဖျက်အမှောင်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH၊ NUG၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှုမပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။
- ၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်၊ ခဲယမ်းကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက်သမားတို့၏သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး
ပါမောက္ခဒေါက်တာမောင်မောင်ဝင့်
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဆေးသိပ္ပံပညာဦးစီးဌာန
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၈၁)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်နေ ဒေါ်လှလှလှ
 ငါ့ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ပါမောက္ခဒေါက်တာမောင်မောင်ဝင့်(ငြိမ်း)သည်
 ၂၉-၁၂-၂၀၂၃ ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၀၆:၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်
 သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ
 ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ

“အကတိပယ်ခွာ ပြည်သာယာ”
Remove Corruption, Promote Prosperity

အကတိပယ်ခွာမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်သို့ တိုင်ကြားရာတွင်
သတိပြုရမည့်အချက်များ

၁။ မည်သူမဆို အကတိပယ်ခွာမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊ အကတိ ပယ်ခွာမှုဖြင့် ကြယ်ဝန်းသောလူငယ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ကော်မရှင်သို့ဖြစ်စေ၊ ကော်မရှင်ရုံးသို့ ဖြစ်စေ၊ ဤဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော လုပ်ငန်း ကော်မတီ၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့၊ ပဏာမစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့နှင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့တစ်ခုခုသို့ ဖြစ်စေသက်ဆိုင်ရာ အစိုးရဌာန၊ အစိုးရအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုဖြစ်စေ သတင်းပေးပို့ချက် နှင့် တိုင်ကြားချက်များကို ပေးပို့နိုင်သည်။

၂။ တိုင်ကြားစာပေးပို့ရာတွင် ကော်မရှင်ထံ မိတ္တူပေးပို့ခြင်းမပြုဘဲ တိုင်ကြက် လိပ်မှပေးပို့ရ မည်။

၃။ တိုင်ကြားသူ၏ အမည်၊ လက်မှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ ဆက်သွယ်ရန် လိပ်စာအပြည့်အစုံ၊ ဖုန်းနံပါတ် ပါဝင်ရမည်။

၄။ အရေးကြီးသော သက်သေခံချက်ဖြစ်သည့် မှတ်တိုင်သက်သေ၊ စာရွက်စာတမ်း၊ စာတမ်း၊ အသံဖို၊ ဝီဒီယိုဖို၊ စသည့်တို့ရှိကြောင်း ပေးပြနိုင်ရမည်။

၅။ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက်အား နစ်နာစေရန် သို့မဟုတ် ဂုဏ်သရေ ပျက်စေရန် တမင် ပြုလုပ်တိုင်ကြားပါက ဤဥပဒေပုဒ်မ ၅၉ အရ အရေးယူ ခံရနိုင်သည့်ကိစ္စလည်း သတိပြု ရမည်။

လိပ်စာတိုင်ကြားရန် လိပ်စာ
 အကတိပယ်ခွာမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်
 ရုံးအမှတ် (၅၆)၊ ဓမ္မယျဉာဏီလမ်း၊ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊
 စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်(၁၄၄)၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၈၀၀၃၃၄၇၊
 ၀၆၇-၈၀၀၃၃၄၇
 Email Address - accm@accm.gov.mm
 Website Address - http://www.accm.gov.mm

မြောင်းမြမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီ၌
သစ်စိမ်းမြေဩဇာ(ပိုက်ဆန်လျှော်) ကေ ၂၅၀၀ စိုက်ပျိုးပြီးစီး



ယခင်နှစ်က သစ်စိမ်းမြေဩဇာ(ပိုက်ဆန်လျှော်) စိုက်ခင်းကိုတွေ့ရစဉ်။

မြောင်းမြ စနံနခါရီ ၃
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြ ခရိုင် မြောင်းမြမြို့နယ်တွင် ဆောင်း သီးနှံ စိုက်ပျိုးရာသီ၌ သစ်စိမ်း မြေဩဇာ (ပိုက်ဆန်လျှော်) ကေ ၂၅၀၀ စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း မြောင်းမြခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြခရိုင် မြောင်းမြမြို့နယ်တွင် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီက သစ်စိမ်းမြေဩဇာ (ပိုက်ဆန်လျှော်) ကေ ၂၅၀၀ ကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ပထမပတ်က စတင်စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါ စိုက်ပျိုးခဲ့သည့် သစ်စိမ်းမြေဩဇာ (ပိုက်ဆန်လျှော်) ကေအားလုံး ယနေ့တွင် ရာနှုန်းပြည့်စိုက်ပျိုးပြီးစီး ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ပိုက်ဆန်လျှော်ကို စိုက်ပျိုး တာက အကျိုးကျေးဇူးများစွာ ရှိပါတယ်။ စိုက်ပျိုးမြေတွေမှာ

တွဲလုပ်ငန်းကို သက်ဆိုင်ရာစိုက်ပျိုး ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဒေသခံတောင်သူ တွေ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်” ဟု မြောင်းမြခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီး ဌာန ဦးစီးမှူး ဦးကျော်မိုးဝင်းက ပြောပြသည်။

အဆိုပါ သစ်စိမ်းမြေဩဇာ (ပိုက်ဆန်လျှော်)ကို စိုက်ပျိုးပြီး မြေဩဇာ အစားထိုးပြန်လည်ထည့် သွင်းအသုံးပြုခြင်းကြောင့် ဓာတ် မြေဩဇာများအသုံးပြုမှုကို လျော့ နည်းခြင်း၊ ဓာတုဓာတ်မြေဩဇာ များကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိခိုက်မှုကိုသက်သာခြင်း၊ စပါးစိုက် ပျိုးသည်အခါ ထည့်သွင်းစိုက်ပျိုးပါ က စပါးများဖြစ်ထွန်းအောင်မြင် ခြင်း၊ စပါးအရည်အသွေးများ ကောင်းခြင်း၊ စားသုံးသီးနှံများ ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းခြင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သော သီးနှံ များ စားသုံးလာနိုင်ခြင်း၊ မျိုးကောင်း မျိုးသန့်များကို ဆင့်ပွားထုတ်လုပ် ပေးနိုင်ခြင်း စသည့်အကျိုးကျေးဇူး များ များစွာရရှိကြောင်း မြောင်းမြ ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ **ကျော်ကျော်လင်း**

ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် ၃
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်လံ ခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးဦးစီးဌာနက ဆင်ပေါင်ဝဲ မြို့နယ် ချောင်းကောက်ကျေးရွာ အုပ်စု အင်းပက်လက်ကျေးရွာ၌ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း စီမံကိန်း(VDP)ဖြင့် မြေဩဇာကော် မရှင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ အင်ဂျင်နီယာဝန်ထမ်းများ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အနီးကပ်ကြီး ကြပ်မှု၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် ကျေး ရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများကိုယ်တိုင် ၁၅ သန်းနှင့် ပြည်သူထည့်ဝင်ငွေ ကျပ် သုည ဒသမ ၉၂ သန်းအသုံး ပြု၍ ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မှ အင်ဂျင်နီယာဝန်ထမ်းများ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အနီးကပ်ကြီး ကြပ်မှု၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် ကျေး ရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများကိုယ်တိုင် ၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက် က စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခု အခါ လုပ်ငန်းများ ရာနှုန်းပြည့်ပြီး စီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း အောင်လံခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်မြင့် အေးက ပြောပြ၍ သိရသည်။ **အထွေး**

စာမျက်နှာ ၂၅ မှအဆက်	ဆေးပညာထူးချွန်တံဆိပ် (ဒုတိယဆင့်)	ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန	၁၀။ ၇၄၁၂၆၄	အရာခံစိုလ် ငွေးလွင်	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁။ ဒေါက်တာဝင်းမင်းထွန်း	အထူးကုဆရာဝန် (အရိုး)	ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန	၁၁။ ၂၁၉၉၃	ဒုတိယအရာခံစိုလ်/ ၃၁	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
၁။ ဗိုလ်မှူး ဖြိုးမောင်မောင်	ဆေးပညာထူးချွန်တံဆိပ် (တတိယဆင့်)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန		ဇော်လွင်ဦး	
၁။ ဗိုလ်မှူး အောင်ရာဇာ (ငြိမ်း)	နည်းပညာထူးချွန်တံဆိပ် (ပထမဆင့်)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၁။ တေးသံရှင် သန်းသန်း(ခ) မေကျော်ဌာရင်း	အနုပညာထူးချွန်တံဆိပ် (ဒုတိယဆင့်)	တေးသံရှင်
၁။ ဗိုလ်မှူးချုပ် ငွေးအောင်	နည်းပညာထူးချွန်တံဆိပ် (ဒုတိယဆင့်)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၂။ ဦးနန်းဝင်း		ဇော်သဘင်ပညာရှင်
၂။ ဗိုလ်မှူးကြီး နိုင်အောင်	နည်းပညာထူးချွန်တံဆိပ် (တတိယဆင့်)	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၃။ ဦးမြစည်သူ		ဆိုင်းပညာရှင်
၁။ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သိန်းသန်းဌေး		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၄။ ဒေါ်နန်းခင်မွှေး		ဇော်သဘင်ပညာရှင်
၂။ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး အောင်ဇော်လတ်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၅။ ဦးဗိုလ်စိုး(ခ) ဂီတမှူးကိုစိုး	အနုပညာထူးချွန်တံဆိပ်(တတိယဆင့်)	ဂီတပညာရှင်
၃။ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ခင်မောင်ထွန်း		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၁။ ဦးကျော်ဦး		ဆပ်ကပ်ပညာရှင်
၄။ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းဗိုလ်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၂။ ဒေါ်မြတ်နုသွေး(ခ) ဒေါ်မြတ်သူဇာအေး	စာပေပညာထူးချွန်တံဆိပ်(တတိယဆင့်)	ဇော်သဘင်ပညာရှင်
၅။ ဗိုလ်မှူး ကျော်ဇေယျာအောင်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၁။ ဦးဇော်မင်းဦး (ဇော်မင်းမင်းဦး)		စာရေးဆရာ
၆။ ဗိုလ်မှူး ဇော်မင်းထွန်း		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၂။ ဒေါ်သိန်းဆိုင်း(ခ) မမြတ်လေး		စာရေးဆရာမကြီး
၇။ ဗိုလ်မှူး အောင်ထူးကျော်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန			(ပုံ) မင်းအောင်လှိုင်
၈။ ဗိုလ်မှူး ကျော်မျိုးတိန်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန			ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး
၉။ ဗိုလ်မှူး တင်ထွန်းအောင်		ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန			ဥက္ကဋ္ဌ
					နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ကောလင်းမြို့နှင့် ကျောက်တော်မြို့နယ် မျောက်တောင်ရွာကို တပ်မတော်က ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ပြည်သူအချို့သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရဟု သတင်းမှားများ ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ



တပ်မတော်က လက်နက်ကြီးပစ်ခတ်မှုများကြောင့် မင်းပြားနှင့် ရမ်းဗြဲမြို့တို့တွင် နေအိမ်များနှင့် ဈေးဆိုင်ခန်းများ မီးလောင်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် မဟုတ်မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကောလင်းမြို့ သို့ ဝန်းသိုမြို့တွင်အခြေစိုက်သည့် တပ်ရင်းက ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီခန့်တွင် လက်နက်ကြီးဖြင့် ခြောက်ကြိမ်ခန့် ပစ်ခတ်ခဲ့ရာ ကောလင်းမြို့လယ်ရှိ လူစည်ကားရာ အရှေ့ဈေးအနီး ကျောက်ပေါက်ကွဲသဖြင့် ဒေသခံခြောက်ဦး သေဆုံးကာ ခုနစ်ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်ဟု အကြမ်းဖက်အားပေး ပြည်ဖျက်မီဒီယာ Myanmar Now က လုပ်ကြံသတင်းများ ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့် ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်နှင့် အခြားသတင်းများအရ ဇန်နဝါရီ ၂ ရက်တွင် တပ်မတော်က ကောလင်းမြို့တွင် လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့မှုမရှိကြောင်းနှင့် ယင်းနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် လုံခြုံရေးတာဝန် ထမ်းဆောင်နေ

သော တပ်မတော်စစ်ကြောင်းကို အကြမ်းဖက် အဖွဲ့များက လက်နက်ကြီးများဖြင့်ပစ်ခတ်ခဲ့ပြီး ၎င်းလက်နက်ကြီးကျည်အချို့သည် အများပြည်သူနေထိုင်ရာ ကောလင်းမြို့တွင်းသို့ ကျရောက်ပေါက်ကွဲခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

အလားတူ ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်တော်မြို့နယ်ရှိ မျောက်တောင်ရွာကို ဇန်နဝါရီ ၂ ရက်တွင် တပ်မတော်က ဒရုန်းဖြင့် နှစ်ကြိမ် ပစ်ခတ်ခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း အသက်သုံးနှစ်အရွယ် ကလေးငယ်တစ်ဦးအပါအဝင် ပြည်သူ နှစ်ဦးသေဆုံးပြီး ငါးဦးဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်းကို AA သတင်းအရင်းအမြစ်က ပြောဆိုသည်ဟု သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို Khit Thit နှင့် Mizzima တရားမဝင်ပြည်ဖျက် မီဒီယာများက လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် မဟုတ်မမှန် ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါ သတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေမှ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူ

တစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ ကျောက်တော်မြို့နယ် မျောက်တောင်ရွာကို တပ်မတော်က ဒရုန်းဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း AA လက်နက်ကိုင် သောင်းကျန်းသူများက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း အုပ်ချုပ်ရေးဖျက်ပြားစေရန်နှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုမရှိစေရန်အတွက် လက်နက်ကြီးများ၊ Drone များဖြင့် ကျေးရွာများသို့ အလစ်အငိုက် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်လျက်ရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

အကြမ်းဖက်အားပေး ပြည်ဖျက် မီဒီယာများသည် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏လုပ်ရပ်များကို ကာကွယ်ပေးလျက် ရှိပြီး ၎င်းတို့၏ လုပ်ရပ်များကို တပ်မတော် သို့ အပြစ်ပုံချကာ တပ်မတော်ဂုဏ်သိက္ခာ ထိခိုက်ကျဆင်းစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိ၍ သတင်းမှားများ လုပ်ကြံဖန်တီးရေးသားကာ ဝါဒဖြန့်ချိနေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၃

ရခိုင်ပြည်နယ် မင်းပြားမြို့နယ်နှင့် ရမ်းဗြဲမြို့နယ်တို့တွင် တပ်မတော်က တိုက်ပွဲမရှိဘဲ လက်နက်ကြီးများဖြင့် ပစ်ခတ်မှုများကြောင့် နေအိမ်များ၊ ဈေးဆိုင်ခန်းများ မီးလောင်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို တရားမဝင်ပြည်ဖျက် မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်သည့် Western News က လူမှုကွန်ရက်တွင် မဟုတ်မမှန် ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါ သတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက် ၄ နာရီခန့်က မင်းပြားမြို့နယ်အတွင်း AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့နှင့် ထိတွေ့ပစ်ခတ်မှုအချို့ဖြစ်ပွား၍ သောင်းကျန်းသူများ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိကာ ဆုတ်ခွာထွက်ပြေးသွားကြောင်း သိရှိရပြီး မင်းပြားမြို့၊ ရမ်းဗြဲမြို့တို့ကို တပ်မတော်က လက်နက်ကြီး၊ လေယာဉ်အသုံးပြုပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်ခြင်းများမရှိခဲ့ကြောင်းနှင့် တစ်ဖက်သတ်စွဲစွဲ လုပ်ကြံရေးသားနေခြင်းသာ ဖြစ်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ နယ်မြေလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရှိရသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာများအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးဆောင်ရွက်နေမှုများကို ထိခိုက်စေရန်နှင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ပြည်သူများ စိုးရိမ်ထိတ်လန့်မှုများဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိ၍ ဝါဒဖြန့်ထိုးနက်ရေးသားခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ် ထန်းပင်လှရွာနှင့် ကလေးမြို့နယ် ဒိုးဝိုင်းချောင်းရွာကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက မဟုတ်မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ် ထန်းပင်လှရွာနှင့် ကလေးမြို့နယ် ဒိုးဝိုင်းချောင်းရွာကို ဇန်နဝါရီ ၂ ရက်တွင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာ Khit Thit Media က လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် မဟုတ်မမှန် ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါ သတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေမှ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူများ၏ ပြောကြားချက်အရ ဇန်နဝါရီ

၂ ရက်တွင် မုံရွာမြို့နယ် ထန်းပင်လှရွာနှင့် ကလေးမြို့နယ် ဒိုးဝိုင်းချောင်းရွာတို့ရှိ အနီးဝန်းကျင်များတွင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ သွားရောက်ခဲ့ခြင်း၊ နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိကြောင်း သိရသည်။

နယ်မြေလုံခြုံရေးနှင့်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နေသည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ဒေသခံပြည်သူများက အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို အကြမ်းဖက်အားပေး မီဒီယာများက မဟုတ်မမှန် ရေးသားဖြန့်ဝေနေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

လောက်ကိုင်မှ အွန်လိုင်းတွင် ငွေလိမ်လည်သည့် အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်များကို တပ်မတော်မှ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ခေါ်ထုတ်ပြောင်းရွှေ့ ပေးနေသည်ဟု မဟုတ်မမှန် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများဖြန့်ဝေ



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၃

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လောက်ကိုင်မှ အွန်လိုင်းတွင် ငွေလိမ်လည်သည့် အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်များကို တပ်မတော်က ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ခေါ်ထုတ်ပြောင်းရွှေ့ပေးနေသည်ဟု တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်သည့် Khit Thit Media က သတင်းတု၊ သတင်းမှားများ ဖြန့်ဝေရေးသား၍ ဝါဒဖြန့်လျက်ရှိသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် အွန်လိုင်း

တွင်လိမ်လည်ခြင်း၊ လောင်းကစားပြုလုပ်ခြင်းများကို တားဆီးကာကွယ်ရန် ဥပဒေများ ထုတ်ပြန်ထားရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ အွန်လိုင်းတွင်လိမ်လည်ခြင်း၊ လောင်းကစားပြုလုပ်ခြင်း လုပ်ကိုင်နေသူများကို စိစစ်ဖော်ထုတ်၍ ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဖမ်းဆီးရမိထားသည့် ပြည်ပနိုင်ငံများမှ အွန်လိုင်းလိမ်လည်ခြင်း လုပ်ငန်း လုပ်ဆောင်သူများကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံများသို့ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် ထိုသို့ဆောင်ရွက်မှုများကိုလည်း အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းထုတ်ပြန်ပေးလျက်ရှိသည်။

သို့သော် တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာများနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အချို့အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်က Online လိမ်လည်ခြင်း၊ လောင်းကစားခြင်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်နေမှုများအပေါ် မသိကျိုးကျွန်ပြု၍ ပြည်သူလူထုနှင့် နိုင်ငံတကာစာမျက်နှာတွင် နိုင်ငံတော်နှင့်တပ်မတော်အပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန် ယခုကဲ့သို့ သတင်းတု၊သတင်းမှားများကို ဝါဒဖြန့်ရေးသားဖြန့်ဝေနေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

CNC 3D ရုပ်လုံးဖော်စက်ကြီးများ
အသုံးပြု၍
 ဗုဒ္ဓဆင်းတုတော်များ၊ ရုပ်ထုများ၊
 ကျောက်ထွင်းပန်းချီကားများ၊
 လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများအား
 ထုတ်လုပ် ဖြန့်ဖြူး
 ရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။

ဟဘယ်ကျောက်ပြုစက်ရုံ (မန္တလေး)



အိတ်လီနိုင်ငံထုတ် ခေတ်မီ စက်ကရိယာများ အသုံးပြုကာ အိတ်လီနည်းပညာဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသည့် အရည်အသွေးကောင်းမွန်သောနေပူခဲကျောက်ပြား၊ အိမ်တွင်းအလှဆင်ကျောက်ပြားနှင့် ရေချိုးခန်းသုံးကျောက်ပြား အရွယ်အစားမျိုးစုံ . . .



ပင်ရင်းအရောင်းဌာန - ဖုန်း - ၀၉ ၆၉၁၂၃၁၆၃၉
 KHA YAE PIN MART - မင်္ဂလာဒုံ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၇၀၄၄၄၅၅၅ STARMART Nay Pyi Taw - ရန်ကုန် - မန္တလေးလမ်းပေါ်၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ပျဉ်းမနား၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၉၁၁၉၀၇၇
 STARMART MANDALAY Wholesale - ၂၆လမ်းနှင့်၆၆လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၆၀၇၀၂၂၄၄ STARMART nine mile Showroom - (၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၆၆၀၀၀

နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီ ဒီဇိုင်းပုံစံဖြင့် သေသပ်လှပစွာ အထူးစိမ့် ထုတ်လုပ်ထားပါသည်။

The Best Quality Tyre



CAR TYRE

TBB, TBR, PCR တာယာအရွယ်အစားမျိုးစုံအပြင် ဆိုင်ကယ်တာယာများကိုပါ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။



CYCLE TYRE

ပင်ရင်းအရောင်းဌာန - ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၄၂၇၂၀၄၃၊ ၀၉ ၄၅၃၂၅၅၅၄၅
 KHA YAE PIN MART-မင်္ဂလာဒုံ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၇၀၄၄၄၅၅၅
 STARMART nine mile Showroom - (၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၆၆၀၀၀
 STARMART MANDALAY Wholesale- ၂၆လမ်းနှင့်၆၆လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၆၀၇၀၂၂၄၄
 STARMART Nay Pyi Taw-ရန်ကုန် - မန္တလေးလမ်းပေါ်၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ပျဉ်းမနား၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၉၁၁၉၀၇၇

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

လျှပ်စစ်ပစ္စည်း ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်းအတွက် အမှန်တကယ်ကြိုးစားအလုပ်လုပ်ချင်သော ဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။

- * အမှတ်စဉ် (1) မန္တလေးရုံးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
 - စာရင်းကိုင်
 - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (2)နှစ်နှင့်အထက်
- * အမှတ်စဉ် (2) ရန်ကုန်ရုံးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
 - Sales Representative
 - အရောင်းအတွေ့အကြုံ (2)နှစ်နှင့်အထက်

အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် ပညာအရည်အချင်း အနည်းဆုံး အထက်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။ အသက် (23)နှစ်မှ (30)နှစ်ကြား ဖြစ်ရမည်။ လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်း များနှင့်တကွ အောက်ပါလိပ်စာသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- အလုပ်လျှောက်ထားရန်အချိန်။ ။ နံနက် (9)နာရီမှ ညနေ (5)နာရီအထိ(ဥပုသ်ပိတ်)
- လျှောက်လွှာနောက်ဆုံးလက်ခံမည့်ရက်။ ။ 20-1-2024

လိပ်စာ- Quality Star Distribution Group Co;Ltd. 67 Aလမ်း၊ 42 လမ်းထောင့်
 ဖုန်း- 09-798925833 , 09-773688880 , 09-772688880

အိတ်ပိတ်တင်ခါ (Close Tenders) ခေါ်ယူခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ည)ရပ်ကွက် လလ/၆၃ (၂၃+၂၄)၊ လလ/၆၁(၁+၂)ဝဌာနလမ်း၊ ၅၂လမ်းx ၅၃လမ်းကြားရှိ Grand Royal Group International Co.,Ltd တွင် အောက်ဖော်ပြပါ ပလတ်စတစ်များ၊ စက္ကူ အပျက်များ၊ Closure ပုလင်းဖုံး(ခန့်ဖုံး/တော်ဖုံးပျက်များ)၊ Flavour ပုံးခွဲများ၊ ပုလင်းတွဲ (အဖြူရောင်)၊ ကော်ခြင်းပျက်များ၊ ပုလင်းပိုင်အောက်ခံ ကြိုတ်ပြား၊ Empty Drum (ကော်ပုံးများ)၊ သံတိုသံစများ စသည့်ပစ္စည်းများအား အိတ်ပိတ်တင်ခါ စနစ် (လပြတ်)ဖြင့် လစဉ်လတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ တင်ခါများပေးသွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၁။ တင်ခါပေးသွင်းမှုကို ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက် တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

၂။ တင်ခါဝင်ရောက်သူ၏ လိပ်စာနှင့် ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန်။ ကုမ္ပဏီ/စက်ရုံမှ တင်ခါခေါ်ယူမည့်ရက်အား (၃)ရက်ကြိုတင်အကြောင်းကြား ပါမည်။

* တင်ခါလျှောက်လွှာအား စက်ရုံတွင် အခမဲ့ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
 ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၄၀၂၆၁၀၈၂၈၊ ၀၂-၅၀၅၂၄၄၁

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

မန္တလေး၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာ့ဇာတိပရိသတ်ကန်နေ ရီရီစမ်း (ဘ) ဦးလော်ကောင်းရှိ (၉/ပသက (နိုင်)ဝဌာန(၉၃၈)၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ် (MB-107616) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ၀၉-၄၃၁၃၇၁၀၇

သင့်သွေးဖြင့်

အသက်ကယ်ပါ

စာပေ
 မြင့်မှ
 လူမျိုး
 တင့်မည်

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်မှုကိုကာကွယ်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန်

နာနတ်သီးထဲတွင်ပါရှိသော သဘာဝ
 ဓာတ်တိုးဆန့်ကျင်ပစ္စည်းက အသက်
 ရှူလမ်းကြောင်းကို တိုးတက်ကောင်း
 မွန်စေသည်။

လူကုန်ကူးခံရသူများအနေဖြင့် အကူအညီနှင့်အားပေးမှုများ
 လိုအပ်သည်ဟု ခံစားနေရပါက
 သတင်းအချက်အလက်မျှဝေရာစင်တာသို့
 ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ - လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန
 ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဦးစီးဌာန
 အမှတ်(၆၅)ကျွဲကိုင်တိုင်းဘုရားလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 ဆက်သွယ်ရမည့်ဖုန်း - ၀၁-၆၆၆၆၁၉ (ရုံးချိန်အတွင်း)

ခြင်ဆေးခွေ
 သုံးလျှင်
 သတိယှဉ်
 အောက်တွင်
 ခံခွက်
 မပေ့နှင့်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ် စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထား လုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး နှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထား လုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံ ရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး နှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့်စီးပွားရေးမောင်းနှင်

အားကို မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက်ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်း ချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင်ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံ အတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့ တင်ပို့နိုင်သည့် အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြင့်မား တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူ ပြု ပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ် ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေး အတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေး ကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍမြှင့်တင်ဆောင်ရွက် ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိက စွမ်းအားစုအဖြစ်ပါဝင် နိုင်ရေး ဗလင်းတန်နှင့် ပြည့်စုံသောလူငယ်များ ဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ အုပ်ချုပ်မှုပိုင်းဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက စီမံ ခန့်ခွဲခြင်း၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ဆောင်သူ များက ကုန်ကြမ်းများထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ကုန်ထုတ် လုပ်သူများက ထုတ်ကုန်များဆောင်ရွက်ကြခြင်း ဖြစ်ပြီး ထုတ်ကုန်များထုတ်လုပ်နိုင်မှသာ ရောင်းဝယ်ခြင်းဝန်ဆောင်မှုများ ဖြစ်ပေါ်လာမည် ဖြစ်သဖြင့် ကိုင်းကျွန်းမှ၊ ကျွန်းကိုင်းမှ အပြန် အလှန်မီခိုနေခြင်းကြောင့် အပြန်အလှန် အကျိုးရှိစေရေး ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး တိုက်တွန်းပြောကြားလို...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂ ရက်တွင် ပြုလုပ်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်(UMFCCI) ညီနောင်အသင်း အဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံ၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်နိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးပွဲမှ အမှာစကားကောက်ချက်ချက်)

နေပြည်တော် ဇေယျာသီရိမြို့နယ် စိမ်းစားပင်ကျေးရွာရှိ နေပန်လပန်ရွေးဟောင်းစေတီတော် ရွှေထီးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရတနာစိန်ပူးတော်တင်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၃

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဇေယျာသီရိမြို့နယ် စိမ်းစားပင်ကျေးရွာ ရှိ နေပန်လပန်ရွေးဟောင်းစေတီတော် ရွှေထီးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရတနာ စိန်ပူးတော်တင်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် ပုဒ္ဓါ ဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပပြုလုပ်ရာ ပါဠိတက္ကသိုလ် မင်္ဂလာ ဇေယျကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပက္ကိတ



စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ ☆

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ အဖွဲ့ဝင်များက ရွှေထီးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရတနာစိန်ပူးတော်တို့ကို မင်္ဂလာဝေါယာဉ်တော်ဖြင့် ပင့်ဆောင်၍ စေတီတော်မြတ်ကြီးအား လက်ယာရစ်လှည့်လည်ပူဇော်စဉ်။

<p>သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း</p> <p>စာမျက်နှာ - ၆</p>	<p>ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့ များ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်း</p> <p>စာမျက်နှာ - ၂၂</p>	<p>စွမ်းဆောင်မှုဆိုင်ရာ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ် ချီးမြှင့်အပ်နှင်း</p> <p>စာမျက်နှာ - ၂၆</p>	<p>ယနေ့ထုတ် ရတနာပုံနေ့စဉ်သတင်းစာတွင် (၇၆) နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အချုပ်ပိုစာမျက်နှာ လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။</p>
---	---	--	--



မြန်မာကြယ်ငါးပွင့်သင်္ဘောလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်
MYANMA FIVE STAR LINE CO., LTD.

လျှို့ဝှက်ပေးပြီး အထွက်အကောက်ပါဝင်စေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

- နိုင်ငံတကာ ကုန်သည်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း
- ကုန်သွယ်ရေး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း
- သာကေတ ကုန်သွယ်ရေး သင်္ဘောများ
- သာကေတ ဆိပ်ခံတံတားလုပ်ငန်း
- သာကေတ ကုန်လှောင်ရုံလုပ်ငန်း



Head Office: (95-1) 8295279, 8295280, 8295281, 8296253 Thaketa Office: 09-5504546, 09-785154078, 09-5169697, 09-783555313, 09-783555303



ရတနာပုံ

(76) E ၉ ၆ j r m u f v ၆ f y ၆ & ; a e Y

yadanarbonnews.com

၁၃၈၅ ခုနှစ် ၊ နတ်ထော်လပြည့်ကျော် (၈) ရက် ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ၊ ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် ၊ ကြာသပတေးနေ့

အချစ်ခို(က)

ဒို့တာဝန်အရေးသုံးပါး

- ❖ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး။
- ❖ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး။
- ❖ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး။

၂၀၂၄ ခုနှစ် (၇၆) နှစ်မြောက်

လွတ်လပ်ရေးနေ့

ဂုဏ်ပြုပါဏ်





(၇၆)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ဂုဏ်ပြုကဗျာ

အထွတ်အမြတ်တွေ့ လွတ်လပ်ရေး

- နှစ်ပေါင်းသိန်းသန်း၊ ကိန်းဂဏန်းအသင်္ချေ သည်ရေမြေသည်တောင်တော၊ သာမောတည်ရှိနေ အလှဝေမြန်မာ့မြေ၊ တို့ဌာနေအမွေအနှစ် ကမ္ဘာမကျေ၊ မြန်မာပြေ(ပြည်) မြန်မာတွေမြတ်နိုး ချစ်ကြသည်တည့်လေး။
- မြန်မာဟူသည်အရင်းအမြစ်၊ ဆန်းစစ်ကြည့်လေလျှင် ကချင် ကယား ကရင် ချင်း၊ သွေးရင်းဗမာမွန်ပင် ရခိုင်ရှမ်းပါဝင်၊ တိုင်းရင်းသားတွေစုံလင်ကြောင်း ပေါင်းစုညီညွတ်၊ နေထိုင်လာ နှစ်တွေရှည်ကြာညောင်း ခဲ့ပြီတည့်လေး။
- ကံမကောင်းအကြောင်းမလှ၊ အတိတ်ကတစ်ခါဆီ အချုပ်အခြာအာဏာတန်ခိုး၊ နှမ်းညှိုးခဲ့ရသည် ရွှေမှန်ကင်း အစစ်သည်၊ ထင်းတစ်လီဖြစ်ခဲ့ရ

- နယ်ချဲ့အကြံအစည်၊ ဉာဏ်ပလီ တိုင်းပြည်ကျွန်ဘဝ ရောက်ရသည့်တည့်လေး။ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးအတွက်၊ သွေးအသက်ပေါင်းများစွာ ပြည်သူတွေ အထပ်ထပ်၊ ပေးဆပ်ခဲ့ရပါ တစ်ပြည်လုံးညီညွတ်၊ တော်လှန်ကာတိုက်ထုတ် နယ်ချဲ့အိမ်ပြန်၊ အချိန်တန် နိုင်ငံ အဟုတ် လွတ်လပ်ခဲ့ပြီတည့်လေး။
- တွေးထုတ်အဖြေညှိ၊ သတိထားကြအစဉ်သာ လွတ်လပ်ရေး မဆုံးရှုံးဖို့၊ တိုင်းရင်းသားတို့ညီညွတ်ပါ လွတ်လပ်ရေးဆိုသည်မှာ၊ ရှိတဲ့အခါ မသိသာငြား မရှိတော့သည်အခါ၊ ရဖို့ရာ သွေးသက်များစွာ ပေးဆပ်သွားရတတ်သည်တည့်လေး။
- တိုင်းရင်းသားညီနောင်များ အထွတ်အမြတ်တွေ့စေချင်။ ရိုင်းပင်းအား ပြည်ထောင်တစ်လွှား လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင်။ ။

မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး